
OTÝZM ÝÇÝMÝZDEKÝ BÝR RENKTÝR

HAYALLERÝN TAMAMINI
GERÇEKLEÞTÝRECEÐÝZ!

TOKULLAR

Kemaliye Mah. H.Ziya Habiboğlu Cad. 
(Vakıfbank Yanı)  Vakfıkebir / TRABZON

 

0 462 841  05 05 

 www.tokullarmobilya.com

YIL : 20           SAYI: 994

Kentimizin sakini
değil, sahibi

olalım.

Bu gazete  Basın
Ahlak İlkeleri'ne
uymayı taahhüt

eder.

Büyükliman

kebir
BETON

G“KALİTEDE ÖNCÜ”

Bölgemizde  ilk ve Tek “MiLLi AKARYAKITIMIZ”
VA RK İBF EIK

ENGİN PETROL

VAKFIKEB

İR V

İRBEKIFKA

VA RK İBF EIK

ENGİN PETROL

VAKFIKEB

İR

İRBEKIFKAV

Büyükliman
Postası NİSAN

2023 CUMA

Ahmet SEVİNÇ

BEŞİKDÜZÜ İLÇE SINIRI
ÇAMLIK SİTESİ ALTI

444 7 264
841 30 13 - 841 41 14

07
VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 2,50   (KDV DAHİL)

Vakfıkebir’in İncisi

VAKFIKEBiR 
UYGULAMA OTELi

Tur Organizasyonları
Toplantı Salonu

ü 
ü

ü 
ü

Lüx Odalar
Süit Odalar

Y G UU L R Ai MB AE   K OI

TF

EK

LA iV

Düğün, Nişan, Kına ve Özel Kutlamalar
Rezervasyon

Vakfıkebir Uygulama Oteli vakfikebiruygulamaoteli

Cumhuriyet Mah. No: 14/2-A  Vakfıkebir / TRABZON
0462 841 44 05

vakfikebiruygulamaoteli61@hotmail.com

OKUL : 0462 841 44 00

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

HAYALLERÝN TAMAMINI
GERÇEKLEÞTÝRECEÐÝZ!

OTÝZM ÝÇÝMÝZDEKÝ BÝR RENKTÝR

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Vakfıkebir İlçe Kaymakamlığı ve Vakfıkebir İlçe Sosyal Hizmet Merkezi Müdürlüğü
Şehit Aileleri ve Gaziler onuruna Uygulama Oteli'nde iftar yemeği verildi.

SÝZLER ÞÜHEDANIN
BÝZLERE EMANETÝSÝNÝZ

> Ahmet KAMBUROĞLU 4'de

EMÝN ULUDÜZ'E BÜYÜK DESTEK 
Aday adaylığı Büyükliman Yöresi'nde büyük bir heyecan oluşturan ve destek gören Cumhuriyet
Halk Partisi Trabzon Milletvekili Aday Adayı Emin Uludüz, saha çalışmalarına devam ediyor. 

EMÝN ULUDÜZ'E BÜYÜK DESTEK 
Aday adaylığı Büyükliman Yöresi'nde büyük bir heyecan oluşturan ve destek gören Cumhuriyet
Halk Partisi Trabzon Milletvekili Aday Adayı Emin Uludüz, saha çalışmalarına devam ediyor. 

day adaylığı Büyükliman 

AYöresi'nde büyük bir heyecan 
oluşturan ve destek gören 

Cumhuriyet Halk Partisi Trabzon 
Milletvekili Aday Adayı Emin Uludüz 
yıllarca siyasetin içerisinde yer aldı. 

Çalışkanlığı ve iş bitiriciliğiyle ön plana 
çıktı. Sivil toplum kuruluşlarında önemli 
sorumluluklar yüklenerek görevlerinin 
hakkını verdi. Her şeyden önemlisi partili 
partisiz her kesim tarafından sevilen ve 
değer gören bir sima oldu. Dürüstlüğü ve 

tertemiz geçmişi siyasetin aradığı 
prollerden birisi. Her partiden oy 
alabilecek potansiyeli olan Emin 
Uludüz'ün listede seçilebilecek bir yerden 
yer alması halinde tüm yörede büyük 
destek göreceği aşikar. 

Kılıçdaroğlu: “Sizin hayalleriniz, Bay Kemalin
hedefi olacak. O hayallerin tamamı gerçekleşecek.”

2 Nisan “Dünya Otizm Farkındalık Günü” dolayısı ile Vakfıkebir
Mustafa Turupçu Gençlik Merkezinde etkinlik düzenlendi. 

> Sadık AYDIN 3'de



M
illet İttifakı'nın 
Cumhurbaşkanı 
Adayı Kemal 

Kılıçdaroğlu, İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem İmamoğlu ile birlikte 
Trabzon'da bulunan Atatürk 
Alanı'nda vatandaşlarla 
buluştu. İmamoğlu: “Ben 
bugün her karış toprağına 
basan bir hemşeriniz olarak 
Trabzon'un meydanında 
coşmaya geldim. Benim için 
bu güzel meydanın anıları 
var. Bugün buradayım ama 
yalnız gelmedim. Bugün 
Türkiye Cumhuriyeti'nin 13. 
Cumhurbaşkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu ile geldim.”
"TRABZON'DA FIRTINA 
VAR"
“Bu iktidar sabah kalkıyor 

İmamoğlu, akşam yatıyorlar 
İmamoğlu. Ben 13. 
Cumhurbaşkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu'na buradan 
teşekkür ediyorum. Beni 
İstanbul'a aday yaptığı için 
teşekkür ediyorum kendisine. 
Belki de ilk kez İstanbul'da 
Trabzonlu bir belediye 
başkanı var. 2019 
seçimlerinden sonra ne 
dediler İstanbul'u kaybeden 
Türkiye'yi kaybeder dediler. 
İstanbul'u kazanan Türkiye'yi 
kazanır dediler onu da biz 
demedik. Seni gidi seni o 
günden anladın seçimi 
kaybedeceğini. 
Kaybedecekler çünkü bir 
avuç insanın kazanma 
dönemi bitti. 86 milyon 
kazanacak. Ayrışmak yok, 

birleşe birleşe kazacağız. 
Her şey çok güzel olacak 
diyoruz.  Bugün 
Karadeniz'de Trabzon'da 
fırtına var.”
"İKTİDAR OLMANIN YOLU 
ÇALIŞMAKTAN GEÇER"
Kılıçdaroğlu'nun 
konuşmasından ise öne 
çıkanlar şöyle: “İktidar 
olmanın yolu çalışmaktan, 
kul hakkı yememekten geçer. 
Bütün Trabzonlu 
kardeşlerime sesleniyorum. 
Bakın biz beraberiz. 6 lider 
beraberiz.  Biz bir araya 
geldik, bu ülkeye hem 
adaleti, kadın haklarını, 
gençlerin istediklerini 
yapacağız. Kendimize değil, 
saraya değil, halka 
danışacağız. Gerçek 
milliyetçi arıyorsanız, o da 
biziz. Allan nasip eder, 
Cumhurbaşkanlığına 
geldiğimizde Süleyman Şah 
Türbesi. Kendi toprağımızda. 
O türbeyi, alacağım, vatan 
toprağına tekrar getireceğim. 
Şanlı bayrağımız orada 
dalgalanacak. Bunlar ne 
diyor. Milliyetçiyiz. Bayrağını 
indiren, toprağını terk eden 
adamdan milliyetçi olmaz.”

"İHALELER TÜRK 
LİRASINA ÇEVRİLECEK"
“Milliyetçilik, Türk Lirasını 
eritmemek, her alanda güçlü 
olmaktır. İhale yapıyorlar, 
yandaşlara ihale yapıyorlar. 
İhale neyle dolarla. Hani Türk 
Lirası vardı. Hani biz 
Milliyetçiydik. Hani Türk 
Lirası üzerine bir şey 
söylenmezdi. Trabzonlulara 
söz, Türkiye'ye söz. O 
dolarla ihalelerin tamamını 
Türk Lirasına çevireceğiz. 
Bizim milliyetçiliğimizi bütün 
dünya biliyor. Bu ülkede, 
bazılarının umutlarını 
kaybettiğini geleceğini yurt 
dışında aradığını biliyorum. 
Şunu sakın unutmayın. Sizin 
hayalleriniz, Bay Kemalin 
hedefi olacak. O hayallerin 
tamamı gerçekleşecek.”
“TRABZON BİR DÜNYA 
ŞEHRİ"
“Trabzon dünya şehri. 2 bin 
800 yıllık tarihi var. Yeşili ile 
mazisiyle bütün dünyanın 
ilgisini çeken bir kent aynı 
zamanda. Trabzonspor'u ile 
de bir dünya markası. Gelip 
geçen bir spor değil, kalıcı 
başarılara imza atan bir 
Trabzonspor var. Herkesin 

saygıyla andığı, saygıyla söz 
ettiği güzel ve görkemli bir 
kent. Trabzonlunun yaşadığı 
zorluğu biliyorum. Pek çok 
şeyde önemli. Dolayasıyla 
çok sayıda genç, Trabzon'da 
değil, büyük kentlerde iş 
arıyor. Bunu çözmemiz 
lazım.” 
"MUSTAFA KEMAL'İN 
HAYALİNİ YAPACAĞIZ"
“Gazi Mustafa Kemal'in bir 
hayali var. Demir yolu hayali 
var. 100 yıl önce söyledi. 
Allah nasip ederse Atatürk'ün 
o hayalini gerçekleştireceğiz, 
Gürcistan'a kadar.  Biz bunu 
2023'te bitireceğiz diyorlardı. 
Şimdi 2053'de yapacaklar. 
Biz, bunu yapacağız ve 
sadece Trabzonlu değil 
bütün Karadeniz görecek. 
Hafif Raylı Sistem 
konusunda sorunlar var. 10 
Trabzonlu var 4'ü bakan, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
10 Trabzonlu bir hafif raylı 
sistemi yapamıyor. Bir 
Trabzonlu hiçbir dünyada 
olmayan 10 metre inşaatı 
birden yapıyor. Gerçekler 
böyle. Çalışıyor yapıyor. 
Üstelik bütün engellemelere 
rağmen yapıyor.”

Büyükliman
Postası HABER 07.04.20232

HAYALLERİN TAMAMINI GERÇEKLEŞTİRECEĞİZ!
Kılıçdaroğlu: “Sizin hayalleriniz, Bay Kemalin hedefi olacak. O hayallerin tamamı gerçekleşecek.”

Ahmet KAMBUROĞLU

“TOGG'LANDIK”
Vakfıkebir “TOGG” oldu…
Türkiye'nin otomobili TOGG'un geçen hafta 
çekilişi yapıldı…
Bu hafta'da TOGG marka ilk aracı 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'a 
teslim edildi…
Vakfıkebir'de de belli başlı isimlere çıktı…
İnsanın kafası öyle bir karıştı aslında, 
bakıldığında partililer müracaat etti diyorlar 
ama başka partiden olan insanlara da 
TOGG marka araç çıkmış oldu…
Çekiliş gecesi isimler meydana çıktı…
O isimleri görenler hemen eleştiriye 
başladılar ve isimler rahatsız olmuş oldu…
İnsanlar bir yönde de haklı, çünkü baştan 
aşağı sıralı bir şekilde çıkmış oldu…
Vakfıkebir'deki bazı insanlar “TOGG” 
olmuş oldu…
********************
Millet ittifakı Cumhurbaşkanı adayı 
Trabzon'daydı…
Millet ittifakı Cumhurbaşkanı adayı Kemal 
Kılıçdaroğlu, Trabzon Meydan parkında 
seçmenlerine seslendi. Sonrasında 
ilçelerdeki programlarına devam etti. İftar 
saatinde Trabzon'da bir otelde Millet 
ittifakına dahil olan il ve ilçe başkanları, 
yöneticileri, sivil toplum kuruluşu 
başkanları, muhtarlar ve basınla birlikte 
iftar yaptılar…
Millet ittifakı bu katılımdan memnun oldu 
mu?
İnsan kalabalığı istedikleri düzeye çıkabildi 
mi?
********************
Yeniden Refah Partisi, Cumhur ittifakına ilk 
önce katılmamıştı…
Birkaç gün aradan sonra Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan, Yeniden Refah 
Partisi Genel Başkanı Fatih Erbakan ile 
görüşme yaptı. Akabinde Yeniden Refah 
Partisi, Cumhur İttifakı ile birleşme kararını 
açıkladı…
Bu birleşmenin ardından AK Parti 
Milletvekilleri, il başkanları, bazı ilçe 
başkanları, Yeniden Refah Partisi il 
binasını ve bazı ilçe başkanlıklarını ziyaret 
etti…
Böyle bir ziyaret Vakfıkebir'de AK Partililer 
tarafından henüz daha gerçekleşmedi…
Neden acaba?
AK Parti ile Yeniden Refah Partisi arasında 
ilçede bir husumet mi var, yoksa unutuldu 
mu?
Eğer unutulmuşsa sebebi;
İşlerin yoğunluğu olabilir mi?
Ramazan olduğundan unutulabilir mi?
Birleşme tamamlandı, bu birleşmenin 
ardından ziyaret edilmesi gerekmez miydi?
Siyasi mesajlar verilmesi gerekmiyor 
muydu?
9 Nisan'dan sonraki günler bu ilçede birlik-
beraberlik mesajları verilmeye devam 
edilmeyecek mi?
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın 
almış olduğu karara karşı durulup, herkes 
kendi siyasetini mi yapacak?
Bu kadarı da olmaz herhalde?
9 Nisan'ı bekleyip göreceğiz, o zaman 
kim/kiminle beraber… 
********************
Pazar günü verilecek olan son liste 
hazırlıkları devam ediyor.
Trabzon'da kim yada kimlerin aday olacağı 
sır gibi saklanıyor…
AK Parti 1. sıra Bakan Mustafa Varank…
CHP'de 1. sıra Sibel Suiçmez…
İYİ Parti'de 1. Sıra Hüseyin Örs…
MHP'de 1. Sıra Prof. Dr. Süleyman 
Türedi…
Yeniden Refah Partisi'nde, İl Başkanı olan 
Süleyman Pulat veya Yılmaz Karadeniz…
Kulislerde bu isimler sürekli gündemden 
düşmüyor…
Son kararı partilerin genel başkanları 
verdikten sonra listeyi son onay için teslim 
edecekler ve çalışmalar tüm hızıyla 
başlamış olacak…

OTİZM İÇİMİZDEKİ BİR RENKTİR
2 Nisan “Dünya Otizm Farkındalık Günü” dolayısı ile Vakfıkebir Mustafa Turupçu Gençlik Merkezinde etkinlik düzenlendi. 

2 Nisan Dünya Otizm 
Farkındalık Günü dolayısı ile 
Vakfıkebir Mustafa Turupçu 
Gençlik Merkezinde etkinlik 
düzenlendi. Düzenlenen 
etkinliğe Vakfıkebir İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Ahmet Altın, 
Gençlik Merkezi Müdürü 
Yunus Ali Civil, Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürü Cemile 
Kahyaoğlu, İlçe Müftüsü 
Şükür Küçük, usta öğreticiler 
ve özel öğrenciler katıldılar.  
Nisan günü 2007 yılında 
Birleşmiş Milletler tarafından 
Otizm Farkındalık Günü 
olarak ilan edilmiştir. 
Toplumun otizme dikkatinin 
çekilmesi için nisan ayı otizm 
farkındalık ayı olarak 
tanımlanmıştır. Türkiye'de de 
2008 yılından itibaren 2 
Nisan Dünya Otizm 
Farkındalık Günü nedeniyle 
çeşitli etkinlikler 

düzenlenerek otizmliler 
hatırlanmaktadır.
“OTİZME MAVİ IŞIK YAK!”
Vakfıkebir Mustafa Turupçu 
Gençlik Merkezi Müdürü 
Yunus Ali Civil yapılan 
etkinlik sonrası yaptığı 
açıklamada; “Otizm 
doğuştan gelen ve yaşamın 
ilk yıllarında ortaya çıkan, 
bireylerin sosyal ve iletişim 
alanlarında belirgin 
yetersizlikler yaşamasına 
neden olan tekrarlayıcı 
davranışlar vb. belirtiler 
gösteren bir farklılıktır. Otizm 
konusunda farkındalık 
yaratmak ve otizm ile ilgili 
sorunlara çözüm bulmak 
amacıyla 2 nisan'da “Dünya 
Otizm Farkındalık Günü” 
sebebiyle çalışmalar 
yapılmaktadır. Nisan ayı BM 
tarafından bütün dünyada 
otizm farkındalık ayı, 2 nisan 
günü ise otizm farkındalık 
günü olarak ilan edilmiştir. 
Otizm doğuştan gelen ve 

genellikle yaşamın ilk üç 
yılında fark edilen karmaşık 
bir gelişim bozukluğudur. 
Dünya da otizmin görülme 
sıklığı 58 kişiden birinde, 
ülkemizde ise her 69 
çocuktan birinde görüldüğü 
düşünülmektedir. Otizm tüm 
ırklarda, tüm sosyal 
ekonomik düzeylerde, tüm 
ülkelerde görülmektedir. 
Erkek çocuklarda görülme 
sıklığı kız çocuklardan daha 
fazladır. Otizm gelişimsel 
başka tanı da eşlik 
etmektedir. Öğrenme 
güçlüğü, dikkat eksikliği, 

hiperaktivite bozukluğu gibi. 
Otizmin temel belirtileri 
arasında başkalarıyla göz 
teması kurmamak, gözlerinin 
bir yere takılıp kalması, ismi 
söylendiğinde bakmamak, 
sözleri tekrarlamak, parmağı 
ile istediği şeyi 
gösterememek, sallanmak, 
çırpınmak, parmak ucunda 
yürümek, dönen nesnelere 
karşı aşırı ilgi, takıntılı 
davranışlar gibi. Otizmi 
fontda alalım. Sadece bir 
gün değil, her gün onların 
farkında olmalı, kabullenmeli, 
hayata  katılmaları için 

destek olmalıyız. 
Farklılığımız yok, 
ortaklığımız çok! 2 Nisan 
Dünya Otizm Farkındalık 
gününde; Otizme mavi ışık 
yak! 2 Nisan Dünya Otizm 
Farkındalık Gününde tüm 
otizmli vatandaşlarımızı 
unutmadığımızı ve onlarla 
birlikte bu hayatta var 
olduğumuzu belirterek, 
önlerindeki süreçte başarılar 
temenni ediyor, bütün engelli 
çocuklarımıza, ailelerine ve 
milletimize sağlıklı, hayırlı ve 
mutlu bir gelecek diliyorum 
dedi.
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Kira Uyuşmazlıklarında Dava 
Açmadan Arabulucuya 
Başvuru Zorunluluğu 
Türkiye Büyük Millet Meclisi'nde 
kabul edilerek yasalaşan İcra ve 
İflas Kanunu ile Bazı 
Kanunlarda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanunla kira, 
kat mülkiyeti, ortaklığın 
giderilmesi ve komşu hakkından 
kaynaklı uyuşmazlıklarda 
arabuluculuk dava şartı haline 
getirildi.
Bu uyuşmazlıklarda 1 Eylül'den 
itibaren taraflar dava açmadan 
önce arabulucuya başvuracak. 
Müracaatlar, adliyelerdeki 
arabuluculuk bürolarına ücretsiz 
yapılacak. Başvurularda, yargı 
gideri, harç, tanık, bilirkişi ücreti 
gibi bir ödeme yapma 
zorunluluğu bulunmayacak.
Arabuluculuk görüşmeleri üç 
hafta içerisinde tamamlanacak. 
Zorunlu durumlarda arabulucu 
tarafından bu süre en fazla bir 
hafta daha uzatılabilecek.
Görüşmeler sonrasında 
anlaşma sağlanamaması 
halinde dava açılabilecek.
Konutta hacze yeni 
düzenleme
İcra ve İflas Kanunu ile Bazı 
Kanunlarda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanun 

Teklifi'ne eklenen hacizle ilgili 
düzenlemeye göre; icra 
müdürü, haciz yapılması talep 
edilen yerin konut olduğunu 
tespit etmesi halinde bu yerde 
haciz yapılmasına karar 
verecek ve bu kararı derhal icra 
mahkemesinin onayına 
sunacak.
Mahkeme, dosyanın tevdi 
edildiği tarihten itibaren en geç 
3 gün içinde dosya üzerinden 
yapacağı inceleme sonunda, 
haciz yapılması talep edilen 
yerin konut olduğunun 
anlaşılması halinde kararın 
onaylanmasına kesin olarak 
karar verecek.
Bu kararın icra dairesine 
bildirilmesi üzerine haciz 
işlemleri yapılacak. Haciz 
yapılması talep edilen yerin 
konut olmadığının anlaşılması 
halinde ise mahkeme, konutta 
haciz yapılmasına dair kararı 
kesin olarak kaldıracak. Bu 
kararın icra dairesine bildirilmesi 
üzerine icra müdürü, mevcut 
haciz talebi hakkında yeniden 
karar verecek. Mahkemenin 
onaylama kararı üzerine hacze 
gidilen yerin konut olmadığının 
anlaşılması halinde hacze 
devam edilecek.
Borçlu ve aynı çatı altında 

yaşayan aile bireylerine ait 
kişisel eşya ile tüm ev eşyasının 
haczi yasaklanacak. Borçlu ve 
aynı çatı altında yaşayan aile 
bireyleri ne ait kişisel eşya ile 
ailenin ortak kullanımına hizmet 
eden tüm ev eşyası, haciz 
olunamayacak mallar arasına 

alınacak.
Adli Yardıma Ek Bütçe
Adli Yardım, mali gücü yetersiz 
olanların dava açma hakkından 
yoksun kalmaması için getirilmiş 
bir ilkedir. Mali olanakları 
yetersiz kişilerin dava harç ve 
masraflarından muaf tutulması 
ve kendisi için baro tarafından 
ücretsiz avukat 
görevlendirilmesidir.
Kendisi ve ailesinin geçimini 
önemli ölçüde zor duruma 
düşürmeksizin, gereken 
yargılama veya takip giderlerini 
kısmen veya tamamen ödeme 

gücünden yoksun olan kimseler 
iddia ve savunmalarında, geçici 
hukuki korunma taleplerinde ve 
icra takibinde, taleplerinin 
açıkça dayanaktan yoksun 
olmaması kaydıyla adli 
yardımdan yararlanabilirler.
Kamuya yararlı dernek ve 

vakıflar, iddia ve 
savunmalarında haklı 
göründükleri ve mali açıdan zor 
duruma düşmeden gerekli 
giderleri kısmen veya tamamen 
ödeyemeyecek durumda 
oldukları takdirde adli 
yardımdan yararlanabilirler. 
Yeni düzenleme ile adli yardım 
sisteminin güçlendirilmesi 
amacıyla adli yardım bürosunun 
gelirleri arasında yer alan 
harçların ve para cezalarının 
oranı yüzde 2'den yüzde 3'e 
çıkarılacak. Noterler tarafından 
delil tespiti işlemleri 

yapılabilecek.
Uyuşturucuyla mücadele
Düzenlemeyle, TCK'nin, 
uyuşturucu madde imal 
edenlere verilecek cezaların 
düzenlendiği bölüme sentetik 
katinon ve türevleri, sentetik 
opioid ve türevleri ile amfetamin 
ve türevlerinin imali de dahil 
edilecek. Söz konusu 
maddelerin imal ve ticareti 
suçunun cezasının alt sınırı 10 
yıldan 15 yıl hapis cezasına 
çıkarılacak.
Uyuşturucu madde kullanmak 
suçundan hükümlü olanlar ile 
başka bir suçtan hükümlü olup 
uyuşturucu madde bağımlısı 
olduğu tespit edilen 
hükümlülerin ceza infaz 
kurumunda tedavi ve 
rehabilitasyon programlarına 
katılması zorunlu hale 
getirilecek.
Ayrıca tedavi ve rehabilitasyon 
programları uygulanmak üzere 
müstakil ceza infaz kurumları 
açılabilecek veya mevcut ceza 
infaz kurumlarının bir bölümü bu 
amaç için tahsis edilebilecek.
Uyuşturucu madde imal ve 
ticareti suçu için görevlendirilen 
gizli soruşturmacının kamuya 
açık yerlerde ve iş yerlerinde 
ses veya görüntü kaydı 

yapabilmesine hakim tarafından 
izin verilebilecek.
El konulan maddenin 
uyuşturucu madde olduğuna 
dair kesin rapor alındıktan sonra 
soruşturma aşamasında sulh 
ceza hakimliğince bu maddenin 
müsaderesine ve imhasına 
karar verilmesi zorunlu hale 
getirilecek. Böylece, soruşturma 
veya kovuşturmanın 
kesinleşmesi beklenmeden 
uyuşturucu maddelerin imhası 
sağlanacak.
Göçmen kaçakçılığında 
cezalar artıyor
Göçmen kaçakçılığı suçuyla 
daha etkin mücadele 
edilebilmesi ve caydırıcılığın 
sağlanması amacıyla da suçun 
cezasının alt sınırı 3 yıldan 5 
yıla çıkarılacak.
Adli işlemler çerçevesinde "yurt 
dışına çıkamamak" şeklinde adli 
kontrol kararı verilen yabancılar 
hakkında, ilgili valiliğe, 
Cumhuriyet başsavcılığı 
üzerinden bu kararın 
kaldırılmasını talep etme yetkisi 
verilecek ve idarenin, yurt içinde 
kalmasını tehlikeli gördüğü 
yabancıların sınır dışı edilmesini 
sağlamak bakımından hakim 
kararı alabilmesine imkan 
sağlanacak.

“Yargıda Yen�
Düzenlemeler”

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU
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avukatgurbuzkamburoglu
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avgurbuz@gurbuzkamburoglu.av.tr

Aday adaylığı Büyükliman 
Yöresi'nde büyük bir 
heyecan oluşturan ve 

destek gören Cumhuriyet Halk 
Partisi Trabzon Milletvekili Aday 
Adayı Emin Uludüz yıllarca 
siyasetin içerisinde yer aldı. 
Çalışkanlığı ve iş bitiriciliğiyle 
ön plana çıktı. Sivil toplum 
kuruluşlarında önemli 
sorumluluklar yüklenerek 
görevlerinin hakkını verdi. Her 

şeyden önemlisi partili partisiz 
her kesim tarafından sevilen ve 
değer gören bir sima oldu. 
Dürüstlüğü ve tertemiz geçmişi 
siyasetin aradığı profillerden 
birisi. Her partiden oy alabilecek 
potansiyeli olan Emin Uludüz'ün 
listede seçilebilecek bir yerden 
yer alması halinde tüm yörede 
büyük destek göreceği aşikar.  
“GÖNÜLDEN BAĞLIYIM” 
Cumhuriyet Halk Partisi 

Trabzon Milletvekili Aday Adayı 
Emin Uludüz, gönülden bağlı 
olduğu Cumhuriyet Halk 
Partisi'ne daha fazla destek 
olabilme adına milletvekili aday 
adayı olmaya karar verdiğini 
ifade ederek, “Cumhurbaşkanı 
adayımız Genel Başkanımız 
Sayın Kemal Kılıçdaroğlu'nun 
hak, hukuk, adaletin 
savunucusu olması bizlere 
yarınlar için umut vermektedir” 
dedi.   
“HAK HUKUK ADALET İÇİN 
KILIÇDAROĞLU”
Demokratik kitle örgütleri ve 
sivil toplum kuruluşlarında uzun 
yıllar görev yapmamın ben de 
bıraktığı izlenim toplumun 
hizmet noktasında daha kalıcı 
ve çözüm odaklı yaklaşımı 
tercih etmesidir. Siyasi bir 
deneyim kazanmak sorunların 
çözümü için en etkili yollardan 
biridir. Uzun yıllardan beri üyesi 

olduğum Cumhuriyet Halk 
Partisi toplumun menfaatine 
olan her konuda fikir üretmesi  
ve devamlı somut öneriler 
vermesi özelikle partimizin ve 
Cumhurbaşkanı adayımız 
Genel Başkanımız Sayın Kemal 
Kılıçdaroğlu'nun hak, hukuk, 
adaletin savunucusu olması 
bizlere yarınlar için umut 
vermektedir. Bu sebeple 
gönülden bağlı olduğum 
Cumhuriyet Halk Partisi'ne daha 
fazla destek olabilme adına 
milletvekili aday adayı olmaya 
karar verdim.
“SANA SÖZ YENİBAHARLAR 
GELECEK” 
Ülkemizin, ilimizin sorunlarını 
kalıcı ve yapıcı çözümler 
üretebilmek en büyük 
amacımızdır. Ülkemizin açıklık 
ve yeniden yapılanma 
politikalarına gereksinimi vardır. 
Bu da ancak Sayın 

Kılıçdaroğlu'nun 
Cumhurbaşkanlığındaki, Millet 
ittifakı ile birlikte Cumhuriyet 
Halk Partisi iktidarında 
gerçekleşebilir.  Bu bağlamda 
bölgemizin öncelikli 
yatırımlarının başında turizm, 
sağlık, eğitim, ulaşım ve sanayi 
gelmektedir. İstihdamı artırmak 
için teknoloji ve tarıma dayalı 
Organize sanayi bölgeleri 
oluşturulmalıdır. Demir yolu 
olmazsa olanımızdır. Çünkü 
nakliyedeki maliyetler 
düşecektir. Deniz taşımacılığı 
artırılarak limanımız büyütülmeli 

ve lojistik kent kurulmalıdır. 
Turizm yatırımları önem 
verilerek yayla turizmi 
özendirilmelidir. Samsun 'dan 
Artvin'e kadar sekiz ili kapsayan 
yeşil yol tamamlanmalıdır. 
Bölgemizin en önemli gelir 
kaynağı Fındık ve çay hak ettiği 
değere ulaşmalıdır. İnsana ve 
doğaya değer veren bir siyasi 
iklimin bir an önce 
oluşturulmalıdır. AKP iktidarında 
tahrip edilen devlet düzeninin 
yeniden kurulması 
önceliğimizdir. ”Sana söz, 
yenibaharlar gelecek” dedi. 

EMİN ULUDÜZ'E BÜYÜK DESTEK 
Aday adaylığı Büyükliman Yöresi'nde büyük bir heyecan oluşturan ve destek gören Cumhuriyet
Halk Partisi Trabzon Milletvekili Aday Adayı Emin Uludüz, saha çalışmalarına devam ediyor. 

BÜYÜKŞEHİRDEN SAHİPSİZ
CANLARA ÖZEL ETKİNLİK
Trabzon Büyükşehir Belediyesi, 'Sokak Hayvanlarını Koruma Günü' dolayısıyla sahipsiz
canların durumuna dikkat çekmek amacıyla farkındalık etkinliği düzenledi. Büyükşehir
Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, büyük ilgi gören etkinlikte hayvan severleri yalnız bırakmadı.

AİLE HEKİMLERİNE KADINA
ŞİDDET EĞİTİM VERİLDİ 
Vakfıkebir Toplum Sağlığı Merkezi tarafından düzenlenen kadına şiddetin
önlemesiyle ilgili seminer,  Vakfıkebir Aile Sağlığı Merkezi hekimlerine verildi.

akfıkebir Toplum Sağlığı 

VMerkezi tarafından 
düzenlenen kadına 

şiddetin önlemesiyle ilgili 
Vakfıkebir Aile Sağlığı Merkezi 
hekimlerimize seminer 
düzenlenmiş olup seminer de 
Vakfıkebir Sosyal Hizmet 
Merkezi çalışanı Uzman 
Psikolog Ahmet Köroğlu 
şiddetin önlenmesine yönelik 
farkındalık eğitimi vermiş olup 
'Kadına şiddete son' mesajı 
verilmiştir.
“KADINA ŞİDDETE SON”
Vakfıkebir Toplum Sağlığı 
Merkezi Müdürlüğü salonunda 
verilen “Kadına Şiddetin 
Önlenmesi ve Aile İçi Şiddetin 
Ortadan Kaldırılması” eğitimine 
aile hekimleri katıldı. Eğitimler 
hakkında katılanlara bilgi veren 
Vakfıkebir Sosyal Hizmet 
Merkezi Müdürlüğü personeli 
Uzman Psikolog Ahmet 
Köroğlu yaptığı sunumda; 
Ulusal ve uluslararası tüm 

gelişmelere rağmen, kadına 
yönelik şiddet tüm dünyada 21. 
yüzyıla taşınan en önemli 
sorunlar arasında yer 
almaktadır. Toplumsal yaşamın 
her aşamasında rastlanan 
kadına yönelik şiddet olgusu; 
kadının maddi ve manevi 
bütünlüğüne ağır zarar vermesi 
nedeniyle ciddi bir halk sağlığı 
sorunu olmasının yanı sıra, 
kadının toplumsal yaşama aktif 
ve üretken katılımının önüne 
geçerek sosyal ve ekonomik 
kalkınma önünde bir engel 
oluşturmakta, kadın erkek 
eşitsizliğinin devamına neden 
olmaktadır” dedi.  
Psikolog Köroğlu; “ Çok 
boyutlu bir sorun olan kadına 
yönelik şiddeti ortadan 
kaldırmak, ancak toplumun 
tüm kesimlerinin ortak ve 
kararlı mücadelesi ve bütüncül 
bir yaklaşımla mümkündür. Bu 
çerçevede yürütülecek 
çalışmalarda, disiplinler arası 

bir yaklaşımla, ilgili tüm 
tarafların önleme, koruma, 
cezalandırma ve politika 
boyutuyla sürecin içinde yer 
alması büyük önem arz 
etmektedir. Ülkemizde kadın 
erkek eşitliğinin sağlanması ve 
kadının insan haklarının 
güçlendirilmesi konusunda 
yasal düzenlemeler 
tamamlanmış; bu 
düzenlemeler ile kadına 
yönelik şiddetle mücadelede 
de önemli adımlar atılmıştır. 
Ancak, kadına yönelik şiddetle 
mücadelede yasal 
düzenlemeler kadar bu 
düzenlemelerin etkin şekilde 
uygulanması, mağdura ve 
nihayetinde şiddet uygulayana 
yönelik koruma-tedavi-
rehabilitasyon hizmetleri 
sunulması ve konu hakkında 
toplumsal farkındalık ve 
duyarlılığın artırılması da 
büyük önem taşımaktadır” 
dedi.

B
üyükşehir Belediyesi, 4 
Nisan Sokak Hayvanlarını 
Koruma Günü 

münasebetiyle örnek bir 
etkinliğe imza attı. Sağlık İşleri 
Dairesi Başkanlığı tarafından 
düzenlenen etkinlik, renkli 
görüntülere sahne oldu. 
Ayasofya sahilinde bulunan 
'Sahipsiz Canlar Sevgi 
Merkezi'nde gerçekleştirilen 
etkinliğe; Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, Sağlık İşleri Dairesi 
Başkanı Sebahattin Yazıcı, 
TRAHAYKO dernek başkanı ve 
üyeleri, Çevre, Doğa ve 
Hayvanları Koruma Tim 
Komutanlığı ekipleri, Milli 
Parklar Trabzon Şube Müdürü 
ve ekibi, ilkokul, ortaokul ve lise 
öğrencileri ile genç gönüllü 
dernekleri yoğun ilgi gösterdi. 

Etkinliğe katılan öğrencilere 
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından boyama kitapları ve 
çeşitli hediyeler takdim edildi. 
Öğrenciler ayrıca hafta boyunca 
sınıflarında günün anlam ve 
önemi doğrultusunda yaptıkları 
resimleri etkinlik alanında 
sergilediler.
“HER KOŞULDA 
YANLARINDA 
OLMAYA DEVAM 
EDECEĞİZ”
Etkinlik alanında 
hayvanseverlerin 
yoğun ilgisiyle 
karşılanan Trabzon 
Büyükşehir 
Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, 
“Biz onların da 
belediyesiyiz” 
anlayışıyla sahipsiz 

canlara özel ilgi göstermeye 
devam ediyor. Sokak 
Hayvanlarını Koruma Günü' 
dolayısıyla değerlendirmede 
bulunan Başkan Zorluoğlu, 
“Sevimli dostlarımız bizim için 
çok kıymetli. Sahipsiz 
hayvanlara yönelik Geçici 
Hayvan Bakımevi ve 
Rehabilitasyon Merkezimizde 
laboratuvar, röntgen, ultrason ve 
yeni doğan ünitesi gibi tıbbi 
cihazlarla iyileştirmeler yaptık. 
Elbette ki bunu asla bir yeterlilik 
olarak görmüyoruz. Biz onların 
da belediyesiyiz anlayışıyla 
çalışmaya ve sevimli 
dostlarımızın her koşulda 
yanlarında olmaya devam 
edeceğiz” ifadelerini kullandı.



Büyükliman
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Osman KOYUNCU

NİÇİN ÇOĞUNLUKLA DİNİ METİNLER YANLIŞ ANLAŞILIYOR  
eçmiş olaylar hakkında hüküm 

Gvereceğimiz zaman, olayın 
olduğu toplumun kültür, sosyal, 

eğitim, psikolojik, ekonomik vs gibi 
seviyelerini dikkate alarak, hayalen o 
zamanın şartlarını yaşayarak o olay 
hakkında karar vermeliyiz. Zamanımızın 
şartları ile tarihi olayları değerlendirirsek 
çok yanılırız veya sahlıklı karar 
veremeyiz. 

   İnsanlık belli aşamaları geçerek, belli 
şartları yaşayarak gelişimini sürdürüyor. 
İnsanın gelişim basamakları beşer, insan 
ve âdem diye sıralanır.  Beşer dendiği 
zaman çok cahil bir hayvanı boyuttan 
bahsedilir. Dini ve fenni ilimler insana 
konuşan hayvandır der. Âdem dendiği 
zaman bu kişi dil ve medeniyet 
öğrenmiştir diye anlaşılır. Bugün bile 
Amazon ormanlarında veya başka 
yerlerde yaşayan beşerler vardır ki 
henüz insan ve âdem olma seviyesine 
yükselememişlerdir.

   İnsanlık önce vahşi bir hayat yaşadı. 
Bugün ilim bunu söylüyor. İbni Arabî ve 
Bediüzzaman gibi din bilginleri, insanlığın 
başının vahşet olduğunu söyler.   İlmin 
gelişim seviyesinde insanlar önce taşları 
yonttu sonra ziraat aletleri yaptı ve ateşi 
buldu, yazıyı bulması ile mitolojiler devri 
başlamış oldu. Milattan 500 yıl önce ve 
milattan 200 yıl sonraya kadar felsefenin 
saltanatı sürdü. Bundan sonra felsefe 
gelişti ve mitolojilerden ayrıldı. 1700li 
yıllara gelindiğinde bilimle felsefe 
birbirinden ayrıldı. Bilim sanayiye 

dökülerek gelişmeye başladı.  Avrupa, 
orta çağda kilise ve Aristo felsefesinin 
kontrolünde idi.  Onun için skolastik 
dönem Avrupa'yı karanlıklar içinde 
bıraktı.  Bazı bilim adamları Aristo için, 
biline öncülük etti fakat ilmin önünü de 
kesti der. Çünkü her dediği doğru kabul 
edilip aşılamaz sanıldı. Onun için pek 
çok fenci Aristo'nun çoğu şeyinin yanlış 
olduğunu söyledikleri için Avrupa'da 
öldürüldüler.

   İslam'da 7yy Yunan felsefesi Arapçaya 
çevrildi. Bu felsefeyi İbni Sina, İbni Rüşt 
ve Farabi gibi İslam filozoflarınca 
yeniden yorumlayarak Avrupa'nın 
gelişimine öncülük ettiler.  Ne yazık ki 
Arapça yazılan bu felsefe İslam 
âlimlerinin çoğunda tam doğru olarak 
kabul edildi ve henüz bu anlayış 
aşılamadı. Avrupa, Aristo mantığını 
1700li yıllarda aşıp modern bir ülke 
olurken İslam âlemi hala 1700li yılların 
mantığı ile dini ilim üretmeye çalışıyor. 
Onun için pozitif bilimleri okuyanların 
çoğu dine soğuk bakıyor, dini metinler 
hurafe olarak anlatılıyor ve algılanıyor, 
geçler bu din bize lazım değil diyerek 
dinden kaçıyorlar.  Hz. İsa'dan önceki 
dini metinleri anlamak için mitolojilerin 
dilini, Hz. İsa'dan sonraki dönemde ise 
felsefenin diline çok iyi bilinmesi lazım ki 
dini metinler doğru olarak anlaşılsın. Bazı 
İslam düşünürleri doğru olarak, cahiliye 
Arap şiirlerinin dilini tam anlamayanlar 
Kuran ve hadisleri yorumlayamaz derler. 
Yazı uzun olduğu için bunlarla ilgili 
örnekleri sonra yazacağım inşallah. 

HABER

ALPARSLAN TÜRKEŞ, ÖLÜM
YILDÖNÜMÜNDE DUALARLA ANILDI

04 Nisan 1997'de ebediyete uğurladığımız Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel
Başkanı merhum Alparslan Türkeş'in ölümünün 26. yıl dönümünde dualarla anıldı.

illiyetçi Hareket Partisi 

M(MHP) Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Orhan Burhan 

Baltürk, merhum Alparslan 
Türkeş'in vefatının 26. yıl 
dönümü münasebetiyle 4 Nisan 
Pazartesi günü İkindi namazına 
müteakip Vakfıkebir Merkez 
Eski Camii'nde Kuran'ı Kerim 
okutularak dualar edilerek 
anıldığını dile getirdi.
“TÜRKEŞ, 26 YIL ÖNCE 
ARAMIZDAN AYRILDI”
Milliyetçi Hareket Partisi'nin 
Kurucu Lideri Merhum 
Alparslan Türkeş'in vefatının 
26. yıl dönümü münasebetiyle 
düzenlenen Mevlit sonrası 
açıklamada bulunan MHP 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Orhan 
Burhan Baltürk şunları söyledi: 
“Hareketimizin temelini atan, 
Türkiye Büyük Millet Meclisi'nde 
MHP'yi temsil etme onurunu 
bizlere yaşatan Başbuğumuz 
Alparslan Türkeş Bey'i vefatının 
yıl dönümünde rahmetle, 
dualarla, minnetle anıyoruz.”
“ÖMRÜNÜ TÜRK MİLLETİ'NE 
ADADI”
Baltürk şöyle devam etti: 
“Başbuğ Alparslan Türkeş, 
devlet ve millet hayatımızda 
çok müstesna yeri bulunan, 
Türk siyasetinde ve Türk devlet 
hayatında derin izler bırakan, 
komünizme, kapitalizme, her 
türlü emperyalizme ve 
Türkiye'yi küresel sömürgeci 
güçlere peşkeş çeken ihanet 
şebekelerine karşı mücadele 

eden, bu yolda durmayan, 
bıkmayan, Türkiye 
Cumhuriyeti'nin ve Türk 
Milleti'nin bekası için ömrünü 
vakfetmiş büyük bir devlet 
adamı ve bir liderdi. O kısaca, 
muhteşem bir Türk, muhteşem 
bir Türk milliyetçisiydi.”
“TÜRKEŞ'İN DEMOKRASİ VE 
HUKUK ÖNCELİĞİ”
Başkan Baltürk “Çıktığı yolda 
azim ve kararlılıkla yürüyen 
ama asla geriye dönmeyen, 
çilelere direnen, zorluklar 
karşısında yılmayan, 
ülkülerinden taviz vermeyen, 
inanmış bir dava, bir mücadele 
insanı olan Başbuğumuz 
Alparslan Türkeş, aynı 
zamanda demokrasi ve 
hukukun üstünlüğü için de 
yaşamış bir devlet adamı olarak 
hafızalardadır.” ifadesini 
kullandı.
“RAHMETLE, MİNNETLE YÂD 
EDİYORUZ; RUHU ŞAD 
OLSUN”
Başkan Orhan Burhan Baltük, 
“4 Nisan 1997'de aramızdan 
ayrılan Başbuğumuz Alparslan 
Türkeş Bey'in emanet ettiği 
bayrak, kuşkusuz bugün emin 
ve ehil ellerdedir ve kıyamete 
kadar yaşayacaktır. Genel 
Başkanımız Sayın Devlet 
Bahçeli Beyefendi'nin 
liderliğinde Ülkücü-Milliyetçi 
Hareket, kutlu emaneti 
yaşamak ve yaşatmak için 
dimdik ayaktadır. 
Başbuğumuzun izinde, 

Liderimizin emrinde olarak 
ülkemize, milletimize hizmet 
yolunda yorulmaya, bu onuru 
ömür boyu taşımaya devam 
edeceğiz. Bu duygu ve 
düşüncelerle, Başbuğumuz 
Alparslan Türkeş Bey'i, 
Vakfıkebir ilçemizde rahmetle, 
minnetle yâd ediyoruz; ruhu 
şad olsun!”
“TÜRK SİYASETİNDE ÇOK 
ÖNEMLİ İZLER BIRAKTI”
25 Kasım 1917 yılında Kıbrıs'ta 
doğan Başbuğ Alparslan 
Türkeş 1933 yılında Türkiye'ye 
geldi. Siyasi hayatına da 
yansıttığı askeri disiplini 
edindiği Kuleli Askeri Lisesi'ne 
kayıt oldu. 1938'de ise genç bir 
teğmen olarak Harbiye'den 
mezun oldu. 1963 yılında 
Cumhuriyetçi Köylü Millet 
Partisinin adı, Milliyetçi Hareket 
Partisi olarak değiştirildi ve 
Başbuğ Alparslan Türkeş Genel 
Başkan seçildi. 1975-1977 
yılları arasında başbakan 
yardımcılığı ve Devlet bakanlığı 
yaptı. Devamında ise Ülkü 
Ocakları ve Büyük Ülkü 
Derneğini kurdu. Başbuğ 
Türkeş 4 Nisan 1997'de 80 
yaşında geçirdiği kalp krizi 
sonucu yaşama veda etti. 
Alparslan Türkeş'in naaşı 
Beşevler'deki anıt mezara 
defnedildi. Türkiye'nin tüm illeri 
ile KKTC, Kırım, Balkanlar, ve 
Türkistan'daki Hoca Ahmet 
Yesevi'nin türbesinden getirilen 
topraklar mezarına konuldu.

07.04.2023

SİZLER ŞÜHEDANIN
BİZLERE EMANETİSİNİZ
Vakfıkebir İlçe Kaymakamlığı ve Vakfıkebir İlçe Sosyal Hizmet Merkezi Müdürlüğü
Şehit Aileleri ve Gaziler onuruna Uygulama Oteli'nde iftar yemeği verildi.

V
akfıkebir İlçe 
Kaymakamlığı ve 
Vakfıkebir İlçe Sosyal 

Hizmet Merkezi Müdürlüğünün 
Şehit Aileleri ve Gaziler onuruna 
Uygulama Oteli'nde iftar 
yemeğine İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan, Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, İlçe 
Jandarma Komutanı J. Ütğm. 
Mert Oğuztarhan, İlçe Emniyet 
Müdür Vekili Komiser Merthan 
Çelikdağ, Sosyal Hizmet 
Merkezi Müdürü Yaşar Saral, 
şehit aileleri, gazi ve gazi 
aileleri katıldı.
“HER ZAMAN SİZLERİN 
YANINIZDAYIZ / 
EMRİNİZDEYİZ”
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta şehit ve gazi ailelerine 
karşı yaptığı 
konuşmasında;“Sizlerle bir 
arada olmaktan duyduğum 
memnuniyeti ifade etmek 
isterim. Rabbim şehitlerimizin 
mekânlarını Cennet eylesin. 
Zaman zaman birlikte oluyoruz. 
Ramazan Ayı dolayısıyla birlikte 
olduk. Her zaman sizlerin 
yanında ve arasında olmaktan 
mutlu oluyoruz. Devletimiz ve 
bizler her zaman sizlerin 
yanınızdayız/emrinizdeyiz. 
Sizlere müteşekkiriz, çok şeyler 
borçluyuz. Şu anda vatan 
savunmasında olan güvenlik 
güçlerimize Rabbim güç/kuvvet 
versin. Rabbim ayaklarına taş 
değdirmesin. Rabbim 
vatanımızı korusun. Güvenlik 
güçlerimiz ve gazilerimiz 
sayesinde biz bu gün bu 

vatanda huzurlu bir şekilde 
yaşıyoruz. Onlara çok şey 
borçluyuz. Katılımlarınız için 
teşekkür ediyorum ve bayramda 
görüşmek dileğiyle hepinize 
saygılar sunuyorum dedi. 
“SİZLER ŞÜHEDANIN 
BİZLERE EMANETİSİNİZ”
Ramazan Ayının birlik ve 
beraberliğin sağlandığı 
müstesna zamanlardan 
olduğunun altını çizen İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan; bu gün burada şehit ve 
gazi ailelerimizle beraber, her 
yıl olduğu gibi Ramazan Ayı 
dolayısıyla iftar programında 
buluştuk. Hepinizin Ramazan-ı 
Şerfi'nizi kutluyorum. Ramazan 
birlik ve beraberliğin sağlandığı 
müstesna zamanlardandır. 
Vatan için, toprak için can-ı feda 
eden kıymetli şehitlerimize 
rabbimden rahmet yakınlarına 
sabırlar diliyorum. Abediyete 
irtihal eden kıymetli gazilerimize 
de Allah'tan rahmet diliyorum. 
Sizler şühedanın bizlere 
emanetisiniz. Bu emanete 

devletimiz en güzel şekilde 
sahip çıkmaya çalışıyor. Her 
zaman sizlerle bir araya 
gelmeye çalışıyoruz. Özel 
günler haricinde de devletim 
tüm kurum ve kuruluşları 
sizlerin bir sorunu olduğunda 
elimizden geldiği kadar 
sorunlarınızı çözmeye 
çalışıyoruz. Kurum amirlerimize 
bu konuda gerekli hassasiyetleri 
göstermeleri konusunda talimat 
verildi. Onlarda gereğini icra 
ediyor. Amacımız sizin daha 
güzel bir ortamda ramazan 
ruhuna uygun bir şekilde 
ramazanı geçirmenizdir. Bu 
vesile ile davetimize icabet 
ettiğiniz için hepinize teşekkür 
ediyoruz. Rabbim sağlık sıhhat 
ve afiyetler versin. Nice 
Ramazanlara ulaştırsın inşallah. 
Bildiğiniz gibi 6 Şubat'ta ülkemiz 
ciddi bir şekilde deprem 
felaketiyle karşı karşıya kaldı. 
Bu deprem felaketinde birçok 
vatandaşımızı kaybettik. Burada 
da Vakfıkebirli hemşerilerimiz 
350-400 kişilik 
depremzedelerimize 
misafirperverlik göstererek 
ağırlamakta. Bu dayanışma 
günlerini en güzel şekilde ihya 
ve inşa etmek zorundayız. 
Birliğimizi/berberliğimizi gerek 
olumlu ve gerek olumsuz 
günlerde perçinlemeliyiz. 
Hepinizin Ramazan-ı Şerifinizi 
kutluyorum. Rabbim 
sağlık/sıhhat ve afiyet versin 
dedi. Konuşmaların ardından 
Vakfıkebir İlçe Müftüsü Şükür 
Küçük'un duasıyla program 
sona erdi.

Orhan Burhan Baltürk
İlçe Başkanı

2022 YILI 1'İNCİ DÖNEM
BUZAĞI DESTEKLERİ ÖDENİYOR
2022 buzağı desteklemeleri 1. dönem ödemeleri 31.03.2023 tarihinde saat 18:00'dan
sonra yatmaya başlandı. T.C. kimlik numarasının son rakamına göre ödemeler yapılıyor.

2022 Yılı Buzağı Desteklemesi 
1'inci Dönem Ödemesi, 
Bakanlık tarafından T.C. Ziraat 
Bankası Destekleme Hesabına 

yüklenmiş olup, ödemeler 
banka tarafından yetiştiricilerin 
T.C. kimlik ve vergi numarasının 
son hanesine göre aşağıdaki 

günlerde hesaplarına 
aktarılmaya başlandı.
T.C. 4-6-8 olanlar 31.03.2023 
Saat 18.00'dan sonra
T.C. 0-2 olanlar 7 Nisan Saat 
18.00'dan sonra yatacak.
1-20 baş arası buzağısı olan 
işletmeler destekleme 
miktarının %100'ini alacaklar.
21-100 arasındaki buzağıları 
destekleme miktarının %75'ini 
alacaklar.
101-500 arasındaki buzağıları 
ise destekleme miktarının 
%50'ini alacaklar. Üreticilerimize 
ilanen duyurulur.



14 Mayıs 2023 tarihinde 
yapılacak olan 28. Dönem 
Milletvekilliği seçimleri için 
çalışmalarına hız veren (CHP) 
Cumhuriyet Halk Partisi 
Trabzon Milletvekili aday 
adayları Av. Sibel Suiçmez, 
Emin Uludüz, Emre Şahin 
Köroğlu Vakfıkebir ilçe 
teşkilatını ziyaret ederek 
ardından esnaf ziyareti 
gerçekleştirdiler. Milletvekili 
Aday Adaylarının Vakfıkebir İlçe 
teşkilatına ziyaretleri sırasında 
ilçe Başkanı Mehmet Keskin ve 
yönetim kurulu üyeleri de hazır 
bulundular. Parti binasında 
yapılan açıklamaların ardından 
ilçedeki esnaflar ziyaretleri 
edilerek sıkıntıları dinlendi. 
“PIRIL PIRIL 25 ADAYIMIZ 
VAR”
CHP Vakfıkebir ilçe Başkanı 
Mehmet Keskin yaptığı 
açıklamada, “Bu dönem adaylık 
başvurusu her dönemkinden 
daha fazla. Pırıl pırıl 25 
adayımız var. Aynı anda 

Trabzon'un bütün ilçelerinde 
farklı ekiplerle sahadayız. 
Halkımızda iktidarı gönderme 
konusunda büyük bir kararlılık 
olduğunu görüyoruz dedi.”
“14 MAYIS ÜLKEMİZİN 
KURTULUŞU OLACAK” 
Av. Sibel Suiçmez ise yaptığı 
açıklamada; “25 CHP aday 
adayı İl başkanlığımızın yaptığı 
program çerçevesinde 
ilçelerimizde esnaf ziyaretleri 
yapmaktayız. Bugün Milletvekili 
aday adaylarımız ile CHP 
Vakfıkebir ilçe örgütümüzle 
birlikte insanların belirlediği 
şekilde seçim çalışması 
gerçekleştireceğiz. Halkımız 
artık iktidarın değişmesini, 
korkmadan adil bir ülkede barış 
içersinde yaşamak istiyor. Bunu 
gerçekleştirmek, sayın genel 
başkanımız Kemal 
Kılıçdaroğlu'nu Cumhurbaşkanı 
yapmak, aynı zamanda güçlü 
bir parlamento çoğunluğu 
sağlamak üzere hepimiz 
çalışacağız. Aday sıralaması 

belli olduktan sonra da 25 aday 
adayı 1.sıra adayı olmuş gibi 
çalışacağız. Çünkü söz konusu 
devletimiz olduğu için bireysel 
isteklerimizi teferruat olarak 
nitelendiriyoruz. Bizi en sıcak 
şekilde karşılayan Vakfıkebir 
ilçe başkanımıza ve şahsında 
örgütümüze çok teşekkür 
ediyor, Vakfıkebir halkımıza 
saygılarımızı sunuyoruz dedi.” 
“ÇOK ÇALIŞACAĞIZ”
Emin Uludüz yaptığı 
açıklamada; “14 Mayıs'ın 
demokrasi tarihimizde de çok 
önemli bir yeri var. 73 yıl sonra 
Türk demokrasisi için de yeni 
bir miladın başlangıcı olacak. 
14 Mayıs Türkiye'nin temiz 
devlete, temiz topluma, temiz 
yönetime kavuştuğu günün ve 
Türkiye'de Cumhuriyetin 
demokrasiyle taçlanmaya 
başladığının ilk günü olacak, 
hayırlı uğurlu olsun. Biz de bu 
konuda üzerimize düşeni 
yapacağız. Çok çalışacağız 
dedi.”

Büyükliman
Postası 5 HABER

TRABZON'UN VİZYON
PROJELERİNDE
SONA YAKLAŞILDI
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, önem verdiği projeler arasında
bulunan yeni otogar ile Bilim Merkezi ve Planetaryum inşaat alanlarında incelemelerde
bulundu. Başkan Zorluoğlu iki projenin de mayıs ayı içerisinde tamamlanacağını söyledi.

K
ura çekimini Kemal 
Kılıçdaroğlu'nu temsilen 
Av. Mehmet Hadimi 

Yakupoğlu, Muharrem İnce'yi 
temsilen Av. Halil İlker Çelik, 
Recep Tayyip Erdoğan'ı temsilen 
Av. Doç. Dr. Hüseyin Aydın, 
Sinan Oğan'ı temsilen Av. Kürşat 
Ergün yaptı. 
“ADAYLARIN PUSULADAKİ 
YERİ BELLİ OLDU”

Cumhurbaşkanı adaylarının 
birleşik oy pusulasındaki 
yerlerinin belirlemesi için çekilen 
kurada 1. sırada Erdoğan, 2. 
sırada İnce, 3. sırada 
Kılıçdaroğlu, 4. sırada Oğan yer 
aldı. Cumhurbaşkanı adaylarının 
oy pusulasındaki yerleri belli 
oldu. Cumhurbaşkanı seçimi için 
oy pusulalarının basımına 12 
Nisan'da, milletvekili seçiminde 

kullanılacak oy pusulalarının 
basımına ise 19 Nisan'da 
başlanacak. Seçim takvimine 
göre 2 Nisan'da muhtarlıklarda 
listeler askıdan indirildi. 8 
Nisan'da ittifakların ve siyasi 
partilerin oy pusulasındaki 
yerlerinin belirlenmesi için kura 
çekimi yapılacak. 9 Nisan'da 
milletvekili aday listeleri Yüksek 
Seçim Kurulu'na teslim edilecek. 
19 Nisan'da da milletvekili kesin 
aday listeleri ilan edilecek. 
“TÜRKİYE SEÇİME 4 ADAYLA 
GİDİYOR”
14 Mayıs 2023 Pazar günü 
birlikte yapılacak olan 
Cumhurbaşkanı Seçimi ve 28. 
Dönem Milletvekili Genel 
Seçimi'nde Cumhurbaşkanı 
adayları alfabetik sıralamaya 
göre; Kemal Kılıçdaroğlu, 
Muharrem İnce, Recep Tayyip 
Erdoğan ve Sinan Oğan'dan 
oluşuyor. 

B
üyükşehir Belediye 
Başkanı Murat 
Zorluoğlu, yapım 

çalışmalarında son düzlüğe 
girilen yeni otogar ile Bilim 
Merkezi ve Planetaryum 
projesini yerinde inceledi. 
Başkan Zorluoğlu, basın 
mensuplarının yoğun ilgi 
gösterdiği programda, yapımı 
devam eden projelerle ilgili 
açıklamalarda bulundu.
“YENİ OTOGAR ŞEHRE 
YAKIŞACAK”
Yeni otogarın Trabzon'a hayırlı 
olmasını dileyen Başkan 
Zorluoğlu, “Ay sonu itibarıyla 
inşaat çalışmaları 
tamamlanmış olacak. İnşallah 
mayıs ayı içerisinde taşınma 
işlemleri başlayacak. İki ay 
süren yerleşme aşamasının 
ardından hizmet vermeye 
başlayacağız. Trabzon'a artık 
yakışmayan, 1980'li yıllarda 
yapılmış ve çok eskimiş, 
tamirat tadilatla da artık bir 
noktaya getiremeyeceğimiz o 
eski terminalin yerine yapısal 
anlamda çok daha estetik, 
şehrimize yakışan güzel bir 
terminali tamamlamış oluyoruz. 
Bu aynı zamanda şehre gelen 
insanların da dikkatini çekecek 
simge bir yapı olarak faaliyete 
geçecek. Işıklandırması 
tamamlandığında, açılışını 
gerçekleştirdiğimizde ne 
demek istediğimizi 
anlayacaksınız. Bence 
Trabzon'a çok yakıştı. Burası 
sadece otogar olmayacak, en 
üst katı Büyükşehir 
Belediyemizin şirketleri için 
ayırdık. Onlar da mayıs ayı 
içerisinde buraya taşınacaklar. 
Allah hayırlı eylesin” dedi.
“KÜÇÜK SANAYİ 
SİTELERİNİ TAŞIYACAĞIZ”
Yeni otogar alanına kentsel 
dönüşüm anlamında da çok 
özel önem verdiklerini de 
belirten Başkan Zorluoğlu, 
“TOKİ ile beraber 
yürüttüğümüz bir proje olarak 
küçük sanayi sitelerinin 
taşınması meselesi var. 
Hedefimiz içerisinde 1700 
dükkân olan küçük sanayi 
sitelerinin tamamını 
belirlediğimiz yine uygun bir 
yere taşıyıp, buraları kentin 
sosyal ve ticari hayatına daha 
fazla katkı yapacak şekilde 
dönüştürmek. Bunda da 
önemli adımlar attık. İnşallah 
yakın zamanda başlıyoruz. 
Esasıyla otogar projesiyle 

buradaki dönüşümün de 
startını vermiş olduk. Bu kadar 
güzel bir yapının olduğu bir 
alanın etrafının da buna 
benzer şekilde 
düzenleneceğini biliyoruz ve 
adımlarımızı da o yönde 
atıyoruz. Şehrimiz için hayırlı 
olsun” diye konuştu.
 “ŞEHİR OTOGARSIZ 
KALACAKTI”
“Otogar mevcut yerinde yıkılıp 
yeniden yapılabilirdi” 
eleştirilerine de cevap veren 
Başkan Zorluoğlu, “Mevcut 
otogarın artık çok eskimiş 
olması nedeniyle tamir bakımla 
da olsa artık hizmet 
veremeyeceğini gördük. Bunu 
insanlar da görüyor. Orada 
yıkılıp orada da yapılabilirdi 
ama bu durum Trabzon'un 2-3 
sene otogarı olmayacağı 
anlamına geliyordu. Bu daha 
zordu. Orası küçük bir yerdi, 
şehrin merkezinde kalmıştı. 
Burası daha ferah yer, daha 
büyük bir alan. Orası 17-18 
dönüm, burası 28 dönümlük bir 
alan. Yolla ilgili olarak, 
Gümüşhane ve Maçka'dan 
gelen yol, tünelle Hayali 
Garajının olduğu bölgeye 
aktarılıyor. Orada 2 tünel 
bitmek üzere. Çalışma 
tamamlandığında, şehirlerarası 
trafik oradan geçecek. Burası 
daha çok bir iç yol gibi olacak. 
O manada çok daha rahat bir 
ulaşım imkânı olacak. 
Şehirlerarası otogarlar, zaten 
şehir içinde değil, daha çok 
şehrin kenarında, biraz 
uzağında olur ki otobüsler için 
daha rahat hareket edilsin. 
Burayı o manada doğru bir yer 
olarak değerlendiriyoruz. Alan 
da müsaitti, bizim kendi 
alanımızdı, dolayasıyla 
maliyetler anlamında bize 
böyle bir rahatlık sağladı” dedi.
“PROTOKOL 
İMZALANACAK”
Mevcut otogar alanının kıymetli 
bir yer olduğunu da dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Emlak 
Konut şirketiyle irtibat 
halindeyiz. Orayla ilgili bir 
hasılat paylaşımı için 
önümüzdeki günlerde bir 
protokol imzalayacağız. 
Deprem olmasaydı şu ana 
kadar imzalanmış olacaktı. 
Deprem nedeniyle bölgede 
Emlak Konut'un da bizim de 
çok yoğun faaliyetlerimiz 
olduğu için şu an erteledik. 
Orası turizm, ticaret ve konut 

bölgesi. Oranın imar durumu 
belli zaten. O çerçevede bir 
proje yapılacak. O proje 
zerinden yapanla mülk sahibi 
olarak hasılatını paylaşacağız” 
şeklinde konuştu.
“GANİTA-FAROZ PROJESİ 
AY SONUNDA 
TAMAMLANIYOR”
Ganita'nın ay sonu itibarıyla 
tamamlanacağını belirten 
Başkan Zorluoğlu, diğer 
projelerle ilgili de şu ifadeleri 
kullandı; Pazarkapı projesinin 
olduğu alan çok uzun yıllar çöp 
alanı olarak kullanıldı. Şimdi 
biz orayı artık o görüntüden 
alıp, bambaşka noktaya 
taşıyoruz.  Yeni bir yaşam 
alanı, yeni bir rekreasyon 
alanı, Trabzon'un yukarısına 
çıktığınızda her yerden 
görünen bir alan. Burayı artık 
halkın istifadesine sunma 
zamanı gelmişti. O çerçevede 
orada güzel bir proje 
hazırladık. Birçok bileşeni olan 
bir proje. Avrasya Pazarı da 
orada, Bilim Merkezi ve 
Planetaryum ki bölgede tek 
olma özelliği taşıyor. O da 
orada tamamlanmak üzere. 
Batıdan ve doğudan gelen ilçe 
dolmuşları da orada. Merkez 
dolmuşlara da bir yer 
yapıyoruz.  Orada yine birçok 
büfe, küçük kafeterya, çocuk 
oyun alanları, büyük bir 
meydan, miting alanı gibi yeşil 
alanlar ki gerçekten orada 
insanların geldiklerinde güzel 
vakit geçirip, alışveriş 
yapabilecekleri bir yer 
hazırlıyoruz. Ama isterlerse, 
insanları köprüden karşıya 
geçip Ganita'ya ulaşıp, denizin 
imkanlarından 
faydalanacakları destinasyon 
hazırlıyoruz. İnşallah orayı da 
hedefimiz 2024 yılı 
seçimlerinden önce 
tamamlamak. Bilim Merkezi ile 
birlikte eğer yetiştirebilirsek 
Avrasya Pazarını da Mayısın 
ilk haftası açmayı planlıyoruz.”
“KADIN YAŞAM VE 
İSTİHDAM MERKEZİ 
BAYRAM SONRASI 
AÇILIYOR”
 “İskenderpaşa Otoparkı da 
tamamlanıyor. Orası seçime 
yetişmeyebilir gibi görünüyor. 
Birkaç ay daha alır. Tünel biraz 
işi uzattı. O da tahmin 
ediyorum, 3 ay gibi süre içinde 
büyük oranda hizmete girer. 
Kadınlar Hali bir taraftan 
tamamlanıyor. Kadın Yaşam ve 
İstihdam Merkezini de 
bayramdan sonra hizmete 
açabilecek duruma geliyoruz. 
Bu şekilde birçok yatırımımız, 
inşallah hizmete girmiş oluyor. 
Tabi ilçelerde de yatırımlarımız 
var. Onlar da yavaş yavaş 
tamamlanıyor. İnşallah 2023 
senesinin sonuna kadar 
yatırımlarımızın kahir 
ekseriyetini tamamlamış 
oluyoruz.”
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14 MAYIS ÜLKEMİZİN
KURTULUŞU OLACAK 

14 Mayıs 2023 tarihinde yapılacak olan 28. Dönem Milletvekilliği Genel seçimleri için çalışmalarına
hız veren CHP Trabzon Milletvekili aday adayları Vakfıkebir ilçesinde esnaf ziyareti gerçekleştirdiler. 

ADAYLARIN OY PUSULASINDAKİ
YERLERİ BELLİ OLDU
Cumhurbaşkanı adaylarının oy pusulasındaki yerlerini belirlemek için Yüksek Seçim Kurulunda (YSK) kura çekildi. Buna
göre oy pusulasındaki sıralama şu şekilde; Recep Tayyip Erdoğan, Muharrem İnce, Kemal Kılıçdaroğlu ve Sinan Oğan.

DÜZLÜK MAHALLESİNDEN
BAŞKANA TEŞEKKÜR PLAKETİ 
Vakfıkebir İlçesi Düzlük Mahallesi Sosyal Yardımlaşma Derneği ve
Muhtarlığı tarafından Belediye Başkanı Muhammet Balta'ya plaket verildi.

akfıkebir Düzlük Mahallesi 

VSosyal Yardımlaşma Derneği 
Başkanı Yakup Esmer, Düzlük 

Mahallesi Muhtarı Halit Esmer ve 
Düzlük Mahallesi Sosyal Yardımlaşma 
Derneği Yönetim Kurulu Üyeleri; 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta'yı makamında ziyaret 
ederek, dernek faaliyetleri hakkında 
bilgiler verdiler ayrıca Başkanımıza 
Düzlük Mahallemize ve ilçemize yaptığı 
hizmetlerden dolayı teşekkür plaketi 
takdim ettiler.

T
ürkiye, bir kez daha tarihi 
bir ana şahitlik etti. Yarım 
asırlık hayal olan TOGG'un 

gerçekleştirilmesine büyük pay 
sahibi olan Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan, eşi 
Emine Erdoğan araçlarını teslim 
aldı. Ön sipariş süreci 
tamamlanan TOGG'un hak 
sahibi olan 20 bin kişi belirlendi. 
177 binden fazla başvurunun 
yapıldığı çekilişle 20 bin kişi 
teslimat için hak kazandı. Bu 
kapsamda Cumhurbaşkanı 

Erdoğan'ın ilk 
siparişi 
vermesiyle biri 
Anadolu diğeri 
Gemlik model iki 
araç 
Cumhurbaşkanlığ
ı Külliyesi'ne 
getirildi. Külliye 
bahçesine çekilen 
araçlardan 
Gemlik olan 
Erdoğan'ın 

makam aracı olarak kullanılacak. 
Aracın plaka bölümüne 
Cumhurbaşkanlığı forsu 
yerleştirildi.
“ARACIN PLAKA BÖLÜMÜNE 
CUMHURBAŞKANLIĞI FORSU 
YERLEŞTİRİLDİ”
Anadolu modeli ise şahsi aracı 
olacak. Emine Erdoğan adına 
tescillenen kırmızı renkteki 
aracın plakasındaki EE ibaresi 
ise dikkat çekti. Cumhurbaşkanı 
Erdoğan konuşmasının ardından 

Togg'un direksiyonuna geçerek 
eşi Emine Erdoğan ile birlikte 
aracı denedi. Sürüş sonrası kısa 
bir açıklama yapan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, şu 
ifadeleri kullandı: ''Devrim 
otomobilinden sonra bize de 
devrin otomobilinin üretmek 
nasip oldu. Sadece Türkiye'nin 
yollarında değil dünya yollarında 
da devrin otomobili Togg'umuzu 
izleyeceğiz. Süratse sürat 
konforsa konfor ne ararsanız 
bulunur. İçindeki tuşlara 
bastığınız zaman hepsini orada 
buluyorsunuz. Hepsi var. Kırmızı 
bana ait değil hanımefendiye ait 
o seçti plaka da onun. Bizimki de 
burada makam otomobili olarak 
kullanacağız. EE malum, 
hanımın ismiyle müşterek 
soyadımız. 2071 de malum 
Malazgirt'in buraya yansımış 
olan tarihi. Çünkü 1071'den 
sonra 2071 inşallah bizim için 
ayrı bir vizyon olacak.'' dedi.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN
İLK TOGG'U TESLİM ALDI
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Türkiye'nin yarım asırlık hayali
olan TOGG'u gerçekleştirerek eşi Emine Erdoğan ile araçlarını teslim aldı.
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KAYMAKAM UZAN, DEREGÖZÜNÜ ZİYARET ETTİ
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan ve İlçe Milli Eğitim
Müdürü Ahmet Altın, Deregözü İlk/Ortaöğretim Okulunu ziyaret ettiler. 

T
rabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, Akçaabat'ın 

Derecik Uğurlu Mahallesi'nde 
ikamet eden hemşehrileriye 
buluştu. Yoğun ilgiyle karşılanan 
Başkan Zorluoğlu'na; Akçaabat 
Belediye Başkanı Osman Nuri 
Ekim, AK Parti Akçaabat İlçe 
Başkanı Hüseyin Altuntepe ve 
AK Parti Milletvekili aday 
adayları eşlik etti. İftar sonraları 
mahalle ziyaretlerine özen 
gösteren Başkan Zorluoğlu, 
vatandaşların şikâyetleri ve 
talepleriyle yakından ilgilenerek 
sorunların çözümü noktasına 
ekibine talimat verdi.
“TÜM İMKÂNLARIMIZLA 
BÖLGEDEYDİK”
Oldukça keyifli geçen sohbette 
deprem çalışmaları ve 14 Mayıs 
seçimleri de masaya yatırıldı. 
Ülke olarak yaklaşık 2 ay önce 
çok büyük bir felakete 
uyandıklarını belirten Başkan 
Zorluoğlu, “11 ilde hakikaten 
asrın felaketi olarak nitelendirilen 
çok büyük bir deprem yaşadık. 
Ben de depremin birinci 
gününden itibaren bölgede 
Maraş'ın Elbistan ve kuzey 
ilçelerinde görevlendirildim. 
Yaklaşık 1 ay süreyle oradan hiç 
ayrılmadan sizleri temsilen 
orada görev yaptık. Orada 
insanların yaşadığı sorunlar 
hakikaten çok büyüktü. Özellikle 
ilk birkaç gün adeta mahşer 
günü gibiydi. Ama elhamdülillah 
Türkiye Cumhuriyeti Devleti 
büyük bir devlet. Birinci günden 
itibaren biz oradaydık, Valiler 
oradaydı, Bakanlarımız 
oradaydı. Büyükşehir 
Belediyesinin bütün imkânlarıyla 
oraya gittik. Bakanlar, Valiler 
kendi teşkilatlarının bütün 
imkânlarıyla bölgedeydiler” dedi.
“HER KULA NASİP OLMAZ”
Bugün itibarıyla bölgede 
çalışmaların rutin ve sistematik 
bir şekilde devam ettiğini belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Artık çadır 
kentlerden konteyner kentlere 
doğru bir nakil başladı. Kalıcı 
konutların adımları atıldı. Ben de 
Büyükşehir Belediye Başkanınız 
olarak sizi temsilen orada görev 
aldım. Bundan çok büyük bir 
memnuniyet duyuyorum. Bu her 
kula nasip olmaz, Allah bu 
imkânı bize verdi. Orada 
dokunduğunuz her kişi size dua 
ediyor. Elbette sadece ben değil, 
Ortahisar, Akçaabat ve diğer 
ilçelerimiz ilk günden itibaren 

burada ve orada bizlere her türlü 
desteği çok güzel bir şekilde 
organize ederek gönderdiler, 
kendileri de geldiler. Yine 
Trabzon halkına tek tek teşekkür 
ederim. Çünkü buradan yüzlerce 
binlerce tır o bölgeye geldi. Allah 
bir daha böyle afetler bizlere 
göstermesin. Orada bir iftar 
çadırı kurduk. Binlerce kişiye her 
gün iftar ve sahur veriyoruz. 
Bunu biz kendi cebimizden 
vermiyoruz. Bu sizlerin ikramıdır” 
diye konuştu.
“TEK TEK SAYARSAK 
SABAHI BULURUZ”
Ülke olarak çok önemli bir 
seçimin arifesinde olduklarını da 
dile getiren Başkan Zorluoğlu, 
“14 Mayıs'ta hem 
Cumhurbaşkanlığı hem de 
milletvekilliği seçimi 
gerçekleştirilecek. Şimdiden 
seçimin sonuçları milletimiz, 
devletimiz ve İslam âlemi için 
hayırlı olsun. Elbette son 4-5 yıla 
baktığımızda çok önemli 
zorluklar yaşandı bütün 
dünyada. Pandemi vardı 
evlerimizden çıkamıyorduk. 
Üretim durdu tedarik zinciri 
koptu. Canlar gitti, yakınlarımızı 
kaybettik. Sadece Türkiye değil 
bütün dünya ülkeleri ekonomik 
olarak çok büyük zorluk yaşadı. 
Akabinde bunun etkilerini 
azaltalım derken bu sefer de 
böyle bir deprem felaketi ile 
karşı karşıya kaldık. Tüm bunları 
karşılayacak gücümüz çok şükür 
var. Bu 4-5 yıllık süre içerisinde 
ekonomik sıkıntılara rağmen, 
pandemiye rağmen Türkiye 
önemli işler başardı. Bunlara tek 
tek girmeyeceğiz. Çünkü bunları 
tek tek sayarsak sabahı buluruz. 
Bu hizmetler hepinizin gözleri 
önünde gerçekleştiriliyor” 
şeklinde konuştu.
“İLK DOĞAL GAZI ÇIKARIP 
EVLERDE KULLANACAĞIZ”
Türkiye'nin makas değiştirdiğini 
ve tam bağımsız olma yolunda 
önemli adımlar attığını da 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“Özellikle enerji bakamından 
ciddi adımlar atıyoruz. 
Önümüzdeki on yılların en 
önemli meselesi enerji 
savaşlarıdır, enerji krizleridir. 
Enerjiyi elde eden ülke, diğer 
ülkelere göre fersah fersah 
ileriye gidebilecektir. O 
bakımdan Türkiye'nin gerek 
doğal gaz, gerek petrol 
konusunda attığı adımlar belki 
de Cumhuriyet tarihi boyunca 

atılan en stratejik adımlardır. 
Çünkü bu enerjiyi elde 
ettiğimizde artık dışa bağımlı 
olmaktan çıkacağız. Kendi 
enerjimizle beraber kendi 
üretimimizi çok daha ucuza, çok 
daha rekabet edebilir bir 
vaziyette kendi üretimimizi 
yapabileceğiz ve ona göre diğer 
ülkelerle ticari ve ekonomik 
anlamda yarışabileceğiz. 
Rekabet etme gücümüz çok 
artacak. Enerji konusu önemli bir 
adım. Allah razı olsun bir önceki 
Hazine ve Maliye Bakanımız, 
ondan önce Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanımız Berat 
Albayrak Bey'i burada analım. 
Berat Bakanımızın enerji 
noktasında attığı adımlar, yaptığı 
yatırımlar bugün meyvelerini 
verecek. İnşallah bu ayın 
sonunda ya da önümüzdeki ayın 
başında artık ilk doğal gazı 
çıkarıp evlerde kullanacağız. 
Bunun törenini de Sayın 
Cumhurbaşkanımız 
gerçekleştirecek” diye konuştu.
“2. YÜZYILA ÇOK DAHA 
GÜÇLÜ ŞEKİLDE ADIM 
ATACAĞIZ”
Türkiye'nin 2. önemli adımının 
da savunma sanayi alanında 
olduğunu dile getiren Başkan 
Zorluoğlu, “Cumhuriyet tarihi 
boyunca savunma sanayisinde 
hep dışa bağımlı olduk. 
Dışarıdan aldık ve hem para 
verdik hem de kullanma 
konusunda üretenlerden her 
zaman izin almak zorunda 
kaldık. Şimdi ise savunma 
sanayisine çok büyük yatırımlar 
yapıldı. Türkiye artık kendi milli 
savunma sanayi araçları, savaş 
uçakları, helikopterleri, tankları, 
İHA'ları, SİHA'ları ile çok büyük 
oranda kendi savunma sanayini 
ortaya koydu. Milli ve yerli olarak 
bu savunma sanayi araç 
gereçlerini büyük oranda 
üretebilir hale geldik. Hedef 
savunma sanayisinde yüzde yüz 
milli ve yerli araç gereç. Millilik 
oranı şu anda yüzde 70'leri 
geçmiş durumda. Dolayısıyla bu 
büyük bir mücadele. Yani enerji 
mücadelesi bir tarafta, kendi 
savunma sanayi hamlesini 
oluşturma bir tarafta. Bu öyle 
kolay bir mücadele değil. Bunun 
önünde bir sürü engel var. 
Uluslararası arenada birçok açık 
ve kapalı ambargoyla muhatap 
oluyoruz. Ama Sayın 
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde 
bugüne kadar bu engelleri tek 
tek aştık. Artık 2023 yılında 
Türkiye Cumhuriyeti devletinin 2. 
yüzyılına yepyeni bir başlangıç 
yapmak istiyoruz. Sayın 
Cumhurbaşkanımıza ve Cumhur 
İttifakı'na milletimizin büyük bir 
teveccüh göstereceğine 
inanıyorum. Bu manada siz 
değerli hemşehrilerimizle birlikte 
Türkiye'nin 2. yüzyılına çok daha 
güçlü şekilde adım atacağız ve 
çok daha müreffeh, gelişmiş, 
kalkınmış bir Türkiye yolunda 
hep birlikte yolculuğa 
başlayacağız”  dedi.

BAŞKAN ZORLUOĞLU İFTAR SONRASI
HEMŞEHRİLERİYLE BULUŞTU
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, dün akşam iftar sonrası Akçaabat ilçesine bağlı Derecik Uğurlu Mahallesi sakinleriyle bir
araya geldi. Çayların içildiği ve sohbetin koyu olduğu programın ana gündemini deprem çalışmaları ve seçimler oluşturdu. Türkiye'nin tam bağımsız olma
yolunda çok önemli adımlar attığını belirten Başkan Zorluoğlu, “Siz değerli hemşehrilerimizle birlikte Türkiye'nin 2. yüzyılına çok daha güçlü şekilde
adım atacağız. Çok daha müreffeh, gelişmiş, kalkınmış bir Türkiye yolunda hep birlikte yeni bir yolculuğa başlayacağız” dedi.  
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O
kulda incelemelerde 
bulunan Kaymakamımız 
Uzan, okulun mevcut 

durumu ve ihtiyaçları 
konusunda bilgiler aldı. 
Öğrencilerle sohbet ederek 
onların istek ve taleplerini 
dinledi, derslerinde başarılar 
diledi. Ayrıca okulun idarecileri 

ve öğretmenleri ile bir süre 
sohbet ederek okulun durumu 
hakkında bilgiler aldı. 
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ve 
beraberinde İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın ile birlikte 
okul ziyaretlerine devam 
ediyorlar. Her hafta bir okulu 

ziyaret edip öğrenciler, 
öğretmenler ve idarecilerle bir 
araya gelerek okulların ve 
öğrencilerin istek ve taleplerini 
dinliyorlar. Kaymakam Uzan, 
ziyaretlerimizi eğitim öğretim yılı 
boyunca boyunca devam 
ettireceğiz. Bu ziyaretlerimizde 
öğrencilerimi ve 
öğretmenlerimizi tanıma fırsatı 
bularak, okulların genel durumu 
hakkında da okul idarecilerinden 
bilgi alıyoruz. Öğrencilerimizin 
ve öğretmen arkadaşlarımızın 
istek ve taleplerini dinliyoruz. 
Çözüm noktalarında yardımcı 
oluyoruz. Ziyaretlerimiz yıl 
boyunca devam edecek dedi.” 

MİLLET İTTİFAKI TRABZON'DA İFTARDA BULUŞTU
Millet İttifakı Cumhurbaşkanı adayı Kemal Kılıçdaroğlu, Trabzon'da iftar programına
katılarak sivil toplum örgütleriyle, muhtarlar ve partililerle bir araya geldi.

stanbul Büyükşehir Belediye 

İBaşkanı Ekrem İmamoğlu ile 
birlikte Trabzon'a gelen 

Cumhurbaşkanı adayı Kemal 
Kılıçdaroğlu önemli 
açıklamalarda bulundu.
Türkiye'de ve Trabzon'da çay 
ile fındık üretiminde yaşanan 
sorunları belirten Kılıçdaroğlu, 
''Çay ve fındık dışında burada 
kitlesel üretebilecek bir alan 
yok. Dolayısıyla stratejik 
ürünün bölge açısından 
önemini bilmek ve bunun 
gelecek planlarının yapılması 
gerekir. Eğer burada 
tekelleşme olursa, bir yabancı 
firma gelirse ve büyük kazanç 
sağlarsa kimin alın teri kime 
verilir? Fındığın dünyadaki 
kullanım alanı 140 - 150 milyar 
dolarlık ciroya ulaşıyorsa ve 
dünyada fındık üretiminde 
Türkiye bir numara ise biz 1 
buçuk 2 milyon dolarlık gelir 
elde ediyorsak oturup 
düşünmemiz gerekir. Biz 
üretiyoruz, başkaları kazanıyor. 
Eğer kaçak çaya izin veriliyorsa 
ve bu çaylar Türkiye'nin her 
yerinde satılıyorsa o zaman 
Trabzonlu neden çay üretiyor?'' 
İfadelerini kullandı.
“BEN TRABZON'UN 
EVLADIYIM”
İftar yemeğinde ilk olarak İBB 
Başkanı ve Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı adayı Ekrem 
İmamoğlu konuştu. İmamoğlu, 
“Ben, Trabzon'un evladıyım. 
Hangi işim olursa olsun, 
doğduğum topraklara Allah'ım 
beni mahcup etme diye dua 
ederim. Bilirim bizim insanımız, 
kendi insanını takip eder. Kötü 
ir şey yapar ise, bunu yüzüne 
söyler.  İyi bir şey yaparsa 
gururlanır, çok da övmeyi 
sevmez. Gerçekten bu 
toprakların iyi insan 
yetiştirmeye dönük bakışıdır, 
ruh halİ vardır. Bende bunu 
yaşıyorum. Beni gerçekten 
besleyen coğrafyadayım. 
Memleketimi iyi bildiğimi 
düşünüyorum. Geçmişinden 
bugüne, tarihiyle, 
yaşanmışlıklarıyla, ticaretiyle, 
ekonomisiyle, eğitimiyle sosyal 
yaşamı, sporuyla ilgilenmeyi 

hayatımın hiçbir evresinde terk 
etmedik. Trabzon'da olan her iyi 
şey, beni elbette mutlu ediyor. 
Ama aynı zamanda ihmal 
edilen, kötülükler beni elbette 
derinden üzüyor. 
“AKLINIZA İLK 
TRABZONSPOR 
GELECEKTİR”
Böyle bahsedince aklınıza ilk 
olarak Trabzonspor gelecektir. 
Trabzonspor elbette önemli ve 
ana mevzudur ama bugünün 
mevzusu değildir. Geçen yılki 
şampiyonlukla bizi mutlu 
etmiştir. Emeği geçenlere 
teşekkür ediyorum. 
“TRABZON İÇİN ÖZENLİ 
ÇALIŞMA”
Trabzon'un yaşam koşuları, iyi 
bir kentleşmeye sahip olması, 
gelecek vizyonunu çok sağlıklı 
şekilde tasarlaması. Trabzon'un 
2050 hatta 2100'ü konuşur 
olması gerekir. Karadeniz'in 2 – 
3 ana merkezinden birisidir. Bu 
manada elbette bize görev 
düşecek. Hayatımın her 
evresinde sorumluluk 
hissettiğim bu coğrafyaya 
dönük ama İBB Başkanı olarak 
ama 13. Cumhurbaşkanımız 
sürecinde, özenli çalışmayı 
Trabzon'umuza ve bölgemize 
yapacağımızı buradan 
şimdiden ifade etmek isterim. 
 Trabzon'un neredeyse yüzde 
33'ü işsiz oranı var. Genç 
işsizliğin en yoğun olduğu 
şehirlerden bir tanesi. Gençleri 
geliştiren kabiliyetlerini ortaya 
koyacakları, teknoloji ile diğer 
sektörle buluşturan bir eğitimi 
ve aynı zamanda geleceği 
tasarlayan son dönemde 
eğitimle daha önce şahit olmuş 
bir şehrin artık üniversiteye giriş 
sınavlarında geriye düştüğü 
değil ilk 10'a girebilen şehir 
olmasını sağlayan topyekun 
kalkınma modelini 
kazandırmamız gerekiyor. 
Memleketimiz adına, yeni 
dönem çok özel bir dönem 
olacak. Kalkınmada hukukta 
adalete, eğitimden ekonomiye 
tarımdan insanca yaşama 
varıncaya kadar çok özel bir 
dönem olacağını biliyorum” 
dedi.

“YENİ BAŞLANGICA 
İHTİYACIMIZ VAR”
Cumhurbaşkanı adayı Kemal 
Kılıçdaroğlu ise, özetle şu 
ifadeleri kullandı; Bizim yeni 
sürece, başlangıcı ihtiyacımız 
var. Kavgadan uzak başlangıcı 
ihtiyacımız var. Kalkınma 
istiyoruz. Gencecik evlatlarımız 
geleceklerini yurt dışında değil, 
kendi ülkelerinde kalmalılar. 
Onun yolunu yordamını 
bulmalıyız. Bizim evlatlarımız 
geleceğini yurt dışında arıyorsa 
her birimizin oturup düşünmesi 
lazım. “Ya bu çocuklar 
geleceklerini neden yurt 
dışında arıyorlar” 
“BÖLGENİN 2 STRATEJİK 
ÜRÜNÜ”
Ben A Partisi B Partisi diye bir 
şey söylemiyorum. Bunu 
kendimiz sorgulamalıyız. Bu 
bölgenin 2 stratejik ürünü çay 
ve fındık var. Dolayısıyla 
stratejik ürünün bölge 
açısından önemini bilmek ve 
bunun gelecek planlarının 
yapılması gerekir. Eğer burada 
tekelleşme olursa, bir yabancı 
firma gelir bu tekelleşmeden 
büyük kazançlar sağlarsa kimin 
alın teri kime veriliyor. 
“BİZ ÜRETİYORUZ, 
BAŞKALARI KAZANIYOR”
Fındığın dünyadaki kullanım 
alanı 140 – 150 milyar dolarlık 
ciroya ulaşıyorsa ve fındıkta 
lider Türkiye ise biz oturup 1,5 
2 milyar dolar elde ediyorsak 
düşünmek lazım. 
Biz üretiyoruz başkaları 
kazanıyor. İnsanoğlu, aklıyla 
hareket eder. Çay yine bu 
bölgenin stratejik ürünü.. Kaçak 
çaya izin veriliyorsa, bu çaylar 
Türkiye'nin her yerinde 
satılıyorsa o zaman Rize ve 
Trabzon neden çay üretiyor. 
Buna uygun politikalar 
üretilmesi lazım. Fındık 
ağaçları yaşlanıyorsa, 
gençleştirilmesi lazım. O süre 
içinde sosyal devlet harekete 
geçecek, fındık üreticisine 
destek olacak. Sosyal devlet 
vatandaşının yanında olan 
devlettir. Sosyal devlet, sağlıklı 
gelir dağılımını sağlayan 
devlettir.

GÜDÜ EMEKLİYE AYRILDI
Vakfıkebir İlçe Müftülüğünün sevilen personellerinden İmam Hatip Mithat Güdü emekliye ayrıldı. 

V
akfıkebir İlçe 
Müftülüğünün sevilen 
personellerinden İmam 

Hatip Mithat Güdü, 1992 
yılında başladığı İmam Hatiplik 
görevinden 30 yılı aşkın bir 
görev süresinin ardından 
emekli oldu. 
“RABBİM BU DUYGUYU 
YAŞAMAK İSTEYEN 
HERKESE NASÎP EYLESİN”
Mithat Güdü yayınladığı veda 
yazısında, “30 yılı aşkın 
görevimizin ardından emekliye 
ayrılmış bulunuyorum. Diyanet 
İşleri Başkanlığı teşkilatında 
imam hatip olarak 31.08.1992 
yılında çalışmaya başladığım 

görevimden 21.03.2023 tarihi 
itibariyle emekliye ayrılmış 
bulunmaktayım. Sırası ile 
Beşikdüzü Zemberek 
Mahallesi Camii, Beşikdüzü 
Şahmelik Mahallesi Merkez 
Camii, Beşikdüzü Oğuz 
Mahallesi Merkez Camii, 
Vakfıkebir Körez Mahallesi 
Camii, Vakfıkebir Hasandüzü 
Yayla Camii olmak üzere 5 
ayrı yerde toplam 30 yıl 6 ay 
hizmetin ardından, EYT 
yasasından yararlanarak 
(yaşı beklemeden) mutlu 

sona ulaştık. Rabbim bu 
duyguyu yaşamak isteyen 
herkese nasîp eylesin.
“HERKESE TEŞEKKÜR VE 
DUÂ EDİYORUM”
Görev hayatımız boyunca her 
zaman işimizi en iyi ve en 
güzel şekilde yapma gayreti 
içerisinde olduk. Aslî 
görevimizin yanında basın 
yönümüz ile de; din 
hizmetlerindeki etkinlik ve 
faaliyetlerin haberleştirilmesi, 
basında yayınlanması, 
müftülüğümüzün web ve sosyal 
medya sayfalarının yönetimi ve 
güncellenmesi, video montaj ve 

canlı yayın programlarıyla da 
müftülüğümüzün din hizmeti 
alanındaki çalışma ve 
gayretlerini kamuoyuyla 
paylaşmaya ve bu alanda 
farkındalık oluşturmaya 
çalıştık. Görevimiz süresince 
manevî destekleriyle 
çalışmalarımıza destek olan 
başta eşim ve çocuklarım 
olmak üzere, hizmetlerin 
yürütülmesinde maddî-mânevî 
katkılarını esirgemeyen tüm 
cemaatimize, birlikte uyum 
içerisinde çalıştığımız ilçe 
müftülerimize, daire 
personelimize, 
meslektaşlarıma ve üzerimizde 
hakkı bulunan herkese 
teşekkür ve duâ ediyorum. 
Ebediyete irtihâl edenlere 
Allah'tan rahmet, hayatta 
olanlara da sağlık âfiyet 
diliyorum. Selâm ve duâ ile 
herkese saygılarımı sunuyor. 
Benden yana hakkım varsa 
helal olsun, tüm cematimizinde 
hakkını helal etmelerini 
istiyorum dedi.” Bizlerde 
hocamıza yeni yaşantısında 
sağlık, mutluluk ve esenlikler 
diliyoruz. 
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VAKFIKEBİR 1874 FK
GÖZ KAMAŞTIRIYOR
Vakfıkebir ilçesini Trabzon Amatör Kümede temsil eden Vakfıkebir 1874 Futbol Kulübü,
kurulduğu günden bu yana gençlere yönelik başarılı çalışmaları ile takdir topluyor. 

İ
ki yıllık bir maziye sahip 
Vakfıkebir ilçe takımlarından 
biri olan ve Trabzon Amatör 

Kümede ilçeyi başarılı bir şekilde 
temsil eden Vakfıkebir 1874 
Futbol Kulübü, kurulduğu 
günden bu yana gençlere 
yönelik başarılı alt yapı 
çalışmaları ve yetiştirdiği 
futbolcular ile takdir topluyor. 
Gençleri kötü alışkanlıklardan 
uzaklaştırmak ve spor sevgisini 
kazandırmak için Vakfıkebir 
ilçesinde yetişerek spora gönül 
vermiş gönüllü gençler 
tarafından iki yıl önce başlatılan 
çalışmalar neticesinde Vakfıkebir 
1874 FK spor kulübü 
kurulmuştur. Bu birlik ve 
beraberlik bu gün futbolda 
Trabzonda söz sahibi ve amatör 
liglere damga vuran bir takımı 
ortaya çıkartmıştır. Takım 
yöneticilerini, hocalarını ve 
futbolcu kardeşlerimizi 
kutluyoruz. Takımın sportif 
direktörü Serkan Ömer Demir 
yaptığı değerlendirmelerde 
şunları söyledi.
“VAKFIKEBİR 1874 FK 
OLARAK AMACIMIZ İLÇE 
GENÇLERİMİZE SAHİP 
ÇIKMAK”
Demir, Yeni bir kulüp olmamıza 
rağmen iki yıl gibi kısa bir süre 

içerisinde ilçemizde yılladır 
boşluğu hissedilen alt yapıyı 
oluşturduk. Amacımız 
gençlerimizi ve çocuklarımızı 
olabildiğince spor alanlarına 
çekmek. Bu doğrultuda 
yöneticilerimiz ve 
antrenörlerimizle çalışmalar 
yürütüyoruz. İki yıllık süreç 
içerisinde A Takım kategorisinde 
ilk yıl playoff heyecanı yaşadık. 
Bu yıl son iki maç kala dördüncü 
sıradayız. U-18, U-16, U-14, U-
12 kategorileri olmak üzere 
ilçemizi beş kategoride temsil 
ettik. Çalışmalarımız meyvelerini 
yavaş yavaş vermeye başladı. 
U-18 takımı oyuncularımızdan 
Efe Tanrıkulu, Doğukan Kudu, 
Haktan Somoğlu, Abdulhamit 
Demirci, Erdem Menteşe, 
Yiğithan Demir ve Gökdeniz 
Çilingir 7 oyuncumuzu göstermiş 
olduğu performansla 3.Lig 
temsilcisi Eynesil Belediye 
spor'a transferlerini 
gerçekleştirdik. Hedefimiz, 
gençlerimizi Trabzonspor ve 
İlimizdeki diğer profesyonel 
takımlara da transfer etmek. 
Üzüntümüz ilimizdeki 
profesyonel takımların 
Vakfıkebirli genç yetenekleri 
ısrarla görmek istememesi. 
Çalışmalarımızın meyvesini 

alacağız. Hedeflerimiz sadece 
futbolcu yetiştirip satmak değil. 
Öncelikli amacımız ahlaklı, 
çalışmayı seven, doğru ve 
dürüst sporcular yetiştirmek. Sn. 
Kaymakamımız başta olmak 
üzere, Belediye Başkanımız ve 
ilçenin her kesiminden destek 
alıyoruz. Buda bizleri mutlu 
etmekte ve geleceğe daha 
güvenli bakmamızı 
sağlamaktadır. Takımımızın 
maddi ve manevi destek olan 
CEMSAN-VEİTO Şirketler grubu 
sahibi Sn. Cemil Albayrak'a ve 
Ziya Mağazacılığın sahibi Sn. 
Yusuf Ziya Çobanoğlu'na 
Vakfıkebir 1874 FK olarak 
teşekkür ederiz.
“BU İLÇENİN YETİŞDİRTİĞİ 
GENÇLERİN BU İLÇEYE 
SAHİP ÇIKTIĞINI, 
GENÇLERİMİZE SAHİP 
ÇIKARAK GÖSTERMEK 
İSTİYORUZ.”
İlçemizin futbol anlamında 
yetiştirdiği çok değerli gençleri 
var. Bu değerlerimizi gençlerimizi 
yetiştirmek için bir araya getirdik. 
Bu amaçla alt yapımızı 
oluşturduk. Amacımız bilgi, 
birikim ve tecrübelerimizi 
geçlerimize ve çocuklarımıza 
aktarmaktır. Halen aktif futbol 
oynayan ve daha önce 
profesyonel ve amatör futbol 
oynamış Emre Kara, Barış 
Baltürk, Ali Ömür gibi ilçemizin 
değerleri olan arkadaşlarımızla, 
bu işi seven ve aşk ile yapan 
birçok genç oyuncuyu 
bulmamıza yardımcı olan Cengiz 
Alan büyümüzle birçok, 
çocuğumuzu ve gencimizin 
hayatına dokunacağız dedi.

VOLEYBOL TURNUVASI BAŞLADI
Vakfıkebir Kurumlar Arası Kaymakamlık Voleybol turnuvası kuraları Mustafa
Turupçu Gençlik Merkezinde takım yöneticilerinin katılımı ile gerçekleştirildi.

akfıkebir Kurumlar Arası 

VKaymakamlık Voleybol turnuvası 
kuraları Mustafa Turupçu Gençlik 

Merkezinde Gençlik Hizmetleri İlçe Spor 
Müdürü Yunus Ali Civil başkanlığında 
takım yöneticilerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. Maçlar, 6 Nisan 2023 
Perşembe günü İftardan sonra 
Vakfıkebir İlçesi Kapalı Spor Salonunda 
20.30 da başladı. 6 ve 7 Nisan 
Perşembe ve Cuma günü oynanacak 
müsabakalarla turnuvaya devam 
edilecek. İftardan sonra 20.30 da 
başlayan voleybol maçlarına tüm ilçe 
halkımız davet edildi. İki guruptan 
oluşan voleybol turnuvasında 9 takım 
mücadele ediyor.

07.04.2023

Bölgesel ve Yöresel Haberleri
İnternet Sitemizden Takip Edebilirsiniz.

www.buyuklimanpostasi.com

iraat Türkiye 

ZKupası'nda heyecan 
sürüyor. Turnuvada tek 

maç eleme sistemiyle 
oynanan çeyrek final 
karşılaşmasında Ankaragücü 
ile Trabzonspor karşı karşıya 
geldi. Mücadeleden 
Ankaragücü 3-1'lik skorla 
galip gelerek çeyrek finale 

yükselen taraf oldu. 
Ankaragücü'nün golleri 51. 
dakika ve 83. dakikada A. 
Sowe ve 69. dakikada 
Diack'ın ayağından geldi. 
Trabzonspor'un tek golünü ise 
22. dakikada Abdülkadir 
Ömür kaydetti. Bordo-
Mavililer, Spor Toto Süper Lig, 
Avrupa kupaları ve Ziraat 

Türkiye Kupası'nda oynadığı 
toplam 19 deplasman 
karşılaşmasından sadece biri 
hükmen olmak üzere 5 maç 
kazanabildi. Son olarak 
Ankaragücü'ne de kupa 
maçında dış sahada mağlup 
olan Trabzonspor, geçtiğimiz 
sezonki performansının çok 
uzağında kaldı.

TRABZONSPOR KUPAYA VEDA ETTİ 
Ziraat Türkiye Kupası çeyrek final mücadelesinde Ankaragücü ile Trabzonspor
karşı karşıya geldi. Mücadeleden Trabzonspor 3-1'lik skorla mağlup ayrılan taraf oldu.
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Araç Kiralamada
Güvenilir Adres

UÇAK BİLETİ REZERVASYONLARINIZ İÇİN 

0 462 841 5 724

0 462 841 5 724
0 544 724 5 724 goldturizmcarrental

goldturizmcarrental goldturizmcarrental@hotmail.com
goldcarturizm@outlook.com

Türsab
A-10787

Kemaliye Mahallesi Gülbaharhatun Caddesi 
Belediye Otogarı No: 81/A   Vakfıkebir / TRABZON

BİLET SATIŞ VE DOLUM NOKTASI
METROPOL TRABZON KART

Bireysel
KurumsaliSTER Bireysel
KurumsaliSTER 

www.bayilsainsaat.com

bayilsainsaat@hotmail.com

0 542 773 61 61

0 462 841 28 01

Kemaliye Mah. H.Ziya Habiboğlu Cad. 

No:7/C    Vakfıkebir / TRABZON

“DAHA İYİSİNİ DAHA UYGUN MALİYETE ELDE

EDEBİLMEK İÇİN İŞİ EHLİNE TESLİM EDİN.”

Anahtar tesl�m betonarme �nşaat yapım,

bakım-onarım �şler�.

Ahşap ve doğal taş konut yapımı �şler�.

Her türlü kazı, dolgu, hafr�yat nakl�,

yen� yol açma, yol bakım ve onarım �şler�.

Her türlü sanat yapıları (karg�r taş

�st�nat duvarı, betonarme �st�nat

duvarı, menfez, su alma yapıları vb.)

Konut bahçes� çevre düzenleme,

bağ-bahçe düzenleme �şler�.

M�mar�, Stat�k, Elektr�k, tes�sat proje �şler�.

Anahtar tesl�m ruhsat ve yapı

kullanma danışmanlık h�zmetler�.

BAYILSA 
İNŞAAT

Gökhan BANKOĞLU

> Sadık AYDIN 4'de > Ahmet KAMBUROĞLU 5'de

TRABZON'UN VÝZYON
PROJELERÝNDE
SONA YAKLAÞILDI

ALPARSLAN TÜRKEÞ,
ÖLÜM YILDÖNÜMÜNDE

DUALARLA ANILDI

HER TÜRLÜ İNŞAAT YAPIM,

BAKIM, ONARIM ve

DANIŞMANLIK İŞLERİ İÇİN

HİZMETİNİZDEYİZ.

“ “

MÜHENDİSLİK

0533 073 7313
0462 616 0061

SERDAR MUSAOĞLU

1 Günde İş Tesl�m�
Doğalgaz Tes�satı
Petek Tes�satı
Proje & Gaz Açma
Ücrets�z Keş�f

UZMAN KADRO İLE

VAKFIKEBİR’DE

HİZMETİNİZDE

Adres: Tonya Yolu Üzer� Müftülük Karşısı
VAKFIKEBİR

28. Dönem CHP Trabzon
Milletvekili Aday Adayı

Emin Uludüz

4 Nisan 1997'de ebediyete uğurladığımız Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel
Başkanı merhum Alparslan Türkeş'in ölümünün 26. yıl dönümünde dualarla anıldı.

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, önem verdiği projeler arasında
bulunan yeni otogar ile Bilim Merkezi ve Planetaryum inşaat alanlarında incelemelerde
bulundu. Başkan Zorluoğlu iki projenin de mayıs ayı içerisinde tamamlanacağını söyledi.


